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 לזיכוי הרביםחינם חלוקת עלונים  - מגלות לגאולה
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  " האמת מעולם מסרים - דניאל" מהספר קטעים
 שהתפקיד מאוד חשובות נשמות הזה לעולם הגיעו...

 זה, זמן אין כי האלוקית האמת את להגיד - זה שלהם
 ה"הקב, מאד גדולה נשמה יש יהודי לכל ...הסוף כמעט
 לתוך החיים את מכניס ה"הקב. אישית בו מטפל

  .שלו החיים את לו מתכנן הוא, התינוק
 ואם, מאד אותנו אוהב - אותנו שברא שלנו אבא   

 והנאה כזאת אהבה עלינו שופך הוא אליו קרובים אנחנו
  .לזה קרוב להיות שיכול דבר כזה שאין מאהבה כזאת

 כל, לתקן בשביל הזה לעולם שנשלחנו הוא הסוד   
 תהליכים לעבור חייבים אנחנו, שלו התיקון עם אחד

 תוכנית ה"הקב סידר ולכן לשלמות להגיע כדי מסוימים
 כדי ומסודר מדויק מאד תהליך, בנפרד אחד לכל תיקון

, ניסיון רק זה שלנו החיים פרק כל. לשלמות להגיע
 לשום לתת לא. לאמת ולעבור השקר את לזרוק מבחן
 אחד וכל, עצמנו בתוך בפנים להישאר השקר של חלק

  .משתדל באמת הוא אם מהשמים עזרה מקבל
 ושם - הבא לעולם חוזרים, שלנו שנה 120ה אחרי   

... ההתחלה אלא הסוף לא הוא המוות, החיים באמת
  .הבא לעולם מעבר רק הוא הזה העולם וכל
 ליצירות להתפתח אפשרות לנו נותן סוף האין   

 תענוג וכזה מושלמים כאלה יהיו לנצח החיים, מושלמות
 הזה הסבל כל... זה את לדמיין אפילו יכול לא שאדם

... יותר ולא דקות 5 זה למעשה - הארוכה הגלות של
 בצורה ולא שלמים נהיה בסוף ואנחנו לטובתנו הכל וזה

  ...אחרת בצורה, עכשיו שאנחנו
 - ביותר קשים, קשים מאוד זמנים להיות הולכים   

 כאלה במימדים זה - דבר כזה ראה לא עוד שהעולם
 גדולים יותר ניסים ויהיו זה את יתפוס לא גם שהמוח
 צל אלא אינו זה שעולם יודעים אנו  .מצרים מיציאת

  )ז"תשס(   ..."האור יפציע כאשר יעלם אשר
  
  שלו הכוחות את העולם לכל יראה ה"הקב מעט עוד

  24-12-2024דניאל,  כ"ג כסלו  תשפ"ה    
  
 שהגאולה בטוחים אנשים הרבה אבא, כ"כ   
 לא עוד זה, נכון לא וזה, הקרוב בעתיד כבר
אם  גאולה להיות יכולה איך. לא עוד, ממש

 או פחות העולם כל על שולטים הרשעים
 והחיילים, שולטים הם בינתיים? יותר

 קודם. פה להתגלות מוכנים פה האמריקאים
 בסיסים שתי שיש רואים עכשיו, סוד היה זה
, אמריקאים חיילים של בצפון אחד גדול אחד
לנו היא  שייך לא "ימ. אבא ככה הזמן כל וזה

 אסון וזה פה שולטים הם. שייכת לרשעים
 ולכל ה"בקב ובטחון לאמונה, ליהדות
  . הכל את הורס זה. ביותר הטובים הדברים

 לא הם בארץ פה מהיהודים מאד הרבה   
 עם שהתחתנו יש מזה וחוץ, בכלל יהודים
 אם אפילו. יהודים לא שלהם והילדים גוים
. בסדר לא הגיור כי, יהודים לא אז גיור עשו
 רוצים אם להחליט כדי מישהו עם לחיות אסור

. הדין לפי אסור. להתחתן כך ואחר, להתחתן
 מי. כזה מישהו עם להסתובב בכלל אסור
 להיות צריך הוא קודם, יהודי להיות שרוצה
  .להתחתן כך ואחר יהודי

מדינת ישראל הוקמה ע"י הרשעים שרצו    
 למשהו אותה עליה לגמרי ולהפוך להשתלט

 אלה וכל. נמצאים עכשיו ופה אנחנו. גויי
 שהממשלה שתדעו, במלחמה שמתים
 שנופלים כ"כ, אלה הקשה המצב את דוחפת
 שחטפו אלה. הרבה כך כל מתים, סיבה בלי

 היה ולא, מראש מתוכנן היה הכל זה אותם
 גם היה וזה. זה את לעצור אחד אדם בן

 כל את עשו והם, שבת וגם חג של גם בלילה
 לכם ואין חלשים שהם ליהודים להראות זה
. מכם חזקים הרשעים יותר כח ואנחנו שום
. םש כלום היה לא, שמה שמירה התהי לא
 אדם היה לא אחרי שעות אפילו? למה? למה
  . לשמור שם אחד

 אנחנו מתי? אתנו יהיה מה בוכה, אני אבא   
! מבפנים עזרה בלי להיות יכול לא זה? נתפוס
 מבפנים בתוך מישהו בלי להיות יכול לא

 שהם למה להגיע מידע להם נתן היהודים
  .ישמור' ה. הגיעו

בכלל  להיות שצריך כמו לא כבר ישראל עם   
 הילדים. נדע שלא ה"בקב מאמינים לא והרוב
 אבל! הרס! הרס וזה, גוים כמו גדלים שלהם
 עמ"י את ירים ה"הקב, יגמר וזה יום יבא

 יתחילו ועמ"י. שלו החזק למקום שוב לגמרי
 הכל, ה"לקב שלו הנאמנות את להראות שוב

, ללימוד, הכנסת לבית יחזור עמ"י. ישתנה
  .בתורה שכתוב מה לכל
, שלנו החיים של הבסיס היא התורה   

 זה. אבא הכל. בשבילנו הכל הוא ה"והקב
 לא הרשעים אבל, קשה יהיה וזה זמן ייקח
 של בסופו, נראה זה איך משנה לא, ינצחו
 הוא ה"הקב, דבר כזה אין. ינצחו לא הם דבר
 דבר כזה אין לפגוע בו, יכול לא אחד ואף נצחי
 ה"שהקב להתפלל צריכים ישראל עם ואנחנו
 דבר של ובסופו, ישראל עם כל, כולנו את יציל
  . מלבדו עוד אין ממנו חלק נהיה אנחנו

 החבר לא הוא שטראמפ לכם לומר רציתי   
 בגלל עושה שהוא מה עושה לא הוא. שלנו
 הגוים של חלק הוא. אותנו להציל רוצה שהוא
 להכניס צריכים היו הם. אותנו לגמור שרוצים
 הוא אבל, אתנו שהוא רושם שעושה מישהו
. שקר האלה הבחירות וכל. אותנו אוהב לא
  .שקר האלה הבחירות כל

. שקר הכל זה, נגדנו עכשיו שקורה מה וכל   
 אותנו להרוג זה אם, אותנו להוריד בשביל זה
  .אותנו רוצים לא הם. אחרת בדרך או
 הם קבל, 2ע"מ בסוףנעלמו  לא הנאצים   
בגרמניה, הם  הם דווקא לאו והם, אחר שם

 אבל. בעולם ארצות מיני ובכל באמריקה
  להם להצליח. יתן לא ה"הקב

 שלו שעשועים הילד יישאר ישראל עם   
 מעט עוד! מלבדו עוד אין. נצחים לנצח
 את ברור הארץ כדור לכל יראה ה"הקב

 הזה בזמן. מעט עוד מעט עוד, שלו הכוחות
 ישראל עם כל! תשובה לעשות צריכים כולנו

 נצחים לנצח ורק אך ולהיות, תשובה לעשות
  . מלבדו עוד אין. ותורתו ה"הקב עם

 לצערי אמנם אז עכשיו שנראה המצב ש. לפי
 עזה אבל, שנופלים וחיילים רבנותוק יש הרב
 כל חיזבאללה לבנון, הרוסה חצי כבר

, לגמרי נפלה סוריה, גמרו שמה המפקדים
 הם אבל טיל איזה ושם פה זורקים התימנים
  טוב! נראה המצב ולכאורה. אותנו מדגדגים
 שנראה רוצים שהם מה זה. לך אסביר ת. אני
. הבוסים והם מ"י על לגמרי השתלטו הם לכן
 בשלטון, אבל ביבי כמו אנשים כמה יהיו

 המדינה לאט את היא להפוך שלהם המטרה
 זו. מהיהודים ולהתפטר גויי למשהו לאט

 הכנסת, מבתי אותם להוריד. שלהם המטרה
 זו אותם לגמור ומשם ומפה .'וכו תורה לימוד
 שזה יודעים א"י, הם על להשתלט כניתוהת

 שהיהודים יודעים והם ה"לקב החשוב המקום
חושבים  הם, ה"הקב של אהוב הכי העם הם

 אז גדולות כ"כ הצלחות להם כי בגלל שיש
 ה"מהקב ו"ח חזק יותר שהשטן בטוחים הם

 עד להם נותן ה"הקב. גדולה מאד טעות וזו
 ואז שלהם השיגעונות את להראות הסוף

  . יגמור אותם
 מאד קשה הוא המצב, תבין אבל   

 נתנו נכון כי, מאד קשה במצב והישראלים
 ולהרוג קונצים מיני כל ולעשות להמשיך להם
 יסתובבו אחד ברגע אבל' וכו ערבים הרבה
  .אחר משהו יהיה וזה
מ"י,  על ישלטו האמריקאים מסויםבשלב    
 כלמשוכללים ו מטוסים עם חזק צבא להם יש
  .מלחמה בשביל שצריכים דברים מיני

 נגד ילחמו לי שהאמריקאים ש. לא נראה
 הם, ככה זה את יעשו לא הם, ת. לא . ל"צה
 מה ישכחו שכולם עד בחכמה זה את יעשו
 עצמם את יעשו הם בהתחלה. קודם שהיה
 לא הם .יגמר שזה עד, טובים הכי ידידים
 שרוצים יש אנשים -תבין , פה להפציץ יצטרכו

  . אמריקה של שנהיה חלק
 החיילים את יביא טראמפ שאם חושב ש. אני
  . שמפניה להםיביאו  אז, לפה שלו

 רוצים הם .ישתנה זה לאט לאט אבל, ת. נכון
 שהשטן מאמינים הם כי א"י על להשתלט

  חזק. והוא הכיאליהם  שייך
  שולטים פה. שהרשעים כבר חושב ש. אני
 מסוימת. רוב נקודה אבל עד שולטים ת. הם
 ה, יש"לקב נאמנים לא בעולם עכשיו היהודים
 והם צריכים שהם הגשמיות כל להם את
 לא מהקב"ה, יש התבוללות גדולה וזה שכחו
 בעיות כמה יודע לא להימשך כך. אתה יכול
 זה, חרדיות משפחותב הילדים עם עכשיו יש

 לא פשוט! ונורא איום! ונורא איום פשוט
  ! מחריד זה, להאמין

 לא כביכול חרדים ספר בבתי ובחינוך   
 זה אבל, איזה תלוי. שצריך כמו מלמדים
 פשוט זה קטנים ילדים איך מחריד פשוט
 רק לא, מזה יודעת הקהילה וכל. נורא משהו
  .יעזור' ה .זה את יודעים כולם, אומר שאני

  
  "1ַחֲרִי*)ן וא1ְֶַם לָכֶם י4ִָחֵם' ה"
  22-1-2025ה    "תשפ טבת' גולדן, כב בן
 אמנם, דומה מאוד היום שהמצב, יודע אני   

 שלפני למצב דומה המצב אבל, אחרת בצורה
 להיות שהולכת גדולים סימנים רואים. 2מ"ע
 אבל, מאוד גדולים סימנים יש, סתם לא זה ,3מ"ע
 בעיתון קורא שהוא במה מאמין פשוט ישראל עם
  .שקר הכל וזה

 קטלנית מאוד אחת ממלחמה עוברים אנחנו   
 לנו נותנים פשוט. קטלנית פחות לא מלחמה לעוד
 המלחמה אבל. למלחמה מלחמה בין מנוחה קצת

 מאוד ותהיה עולמית מלחמה היא שתהיה
, אנגליה, ב"ארה כולל שזה, והרשעים. קטלנית
  .נגדנו יהיו עולם מדינות כל כמעט ולמעשה צרפת

 היא הגדולה הסיבה אבל, סיבה ולכאורה אין   
 יותר שאפשר כמה לחסל הרשעים רוצים. ברורה
  . ושלום חס, אחד יהודי יישאר שלא כדי יהודים

 את רוצים אתם אם, ישראל לעם מציע אני אז   
 גבוה גבוה אתכם יעלה שהוא ה"הקב של העזרה
 להרוג, אתכם להשיג יוכלו לא שהרשעים כדי

 מאוד יהיה וזה, זה את לעשות יודעים אתם, אתכם
 נגד שנלחמים היהודים וכל הזאת המלחמה. קשה

 יקבלו הם, הרשעים נגד להילחם והולכים הרשעים
  .הרשעים נגד להילחם זכות

 תעשו. להילחם וגם זה על לחשוב חייב ישראל עם   
. זהו. הרשעים נגד להילחם כדי לעשות שאפשר מה

 ומי ינצח ה' קידוש על שנלחם, יהודי כל דבר של בסופו
  ישלם את המחיר הקשה. היהודים בעד נלחם שלא

האמיתיים  היהודים ישראל עם אנחנו, תדאגו אל   
. מעצור ללא היהודים שונאי הרשעים נגד נלחם

 תתחיל היא, הקרוב בעתיד תתחיל הבאה המלחמה



 ילחמו יהודים הרבה .יתפוצץ זה ובפתאומיות לאט לאט
  .ה"בהקב אמונה להם אין כי, יברחו יהודים הרבהו

 מכירים שאנחנו כמו העולם של הסוף ,ישראל עם   
 האמיתי ישראל עם ואנחנו הקרוב בעתיד יהיה אותו

 מאוד, קשה מאוד למלחמה עצמנו את להכין צריכים
 אמונה עם יהיו שנלחמים אלה רוב אבל, קשה מאוד

  .תורתו ועם ה"הקב עם מאוד וביטחון
 .לגמרי איתו יהיה ה', ה"הקב עם שיהיה מי .לפחד לא   
 מ"יע ואנחנו .יהיה זה אבל, קל יהיה לא, לפחד לא

 האחרונה שהמלחמה רגע לכל מוכנים להיות חייבים
 מיני בכל ורוצים הרשעים הם האויב .לדאוג לא .תתחיל
 ה"הקב, לפחד לא אבל, ישראל עם את לחסל צורות
 אז, לי מאמינים לא אתם אם ,ישראל עם. אותנו יציל
 וזה ענקיים ניסים תראו אתם, להילחם תבואו אופן בכל
 נגד פחד בלי להילחם לכם ויעזור הפחד את ייקח לבד

 להילחם יפחד העולם רוב, זה אחרי. הרשעים הגויים
  לעמ"י. מאוד גדול ניצחון להיות וצריך, היהודים נגד
 עם לגמרי אתם אם, לדאוג מה לכם אין, תדאגו אל   

 מאוד שינויים שיהיו, זמנים יהיו .תורתו ועם ה"הקב
 השינויים את לקבל חייב ישראל עם. בקרוב גדולים
  .לטובתנו רק יהיה זה, ובששון בשמחה

  
  חתונה באלף שקל

  3-2-2025דניאל, ה שבט ה'תשפ"ה    
  
אבא, אני מאד דואג, אני מאד מאד דואג,    

אני יודע כמה שאתה אוהב את עם ישראל גם 
אמא, אבל אני מאד דואג. אנשים לא רוצים 
להאמין לאמת באמת, זה קשה להם. הם 
מעדיפים לעשות כיף, למה שהם קוראים כיף, 
מעדיפים ללכת לשחות וליהנות, אבל אבא, 

יש כאלה  מי יציל אותם? מי יציל אותם אבא?
מאמינים  אינטליגנטיםשנראים כאלה 

בקב"ה, אבל כשמתקרבים טוב, רואים שהכל 
שקר! אין להם את הרגש אפילו להרגיש את 
הקב"ה ותורתו, וכל הזמן רוצים חופשות 

  ובגדים. אבא אבא מה יהיה העתיד שלנו?
  אבא: ה' צריך להביא את המשיח.

דניאל: המשיח חייב להגיע מיד! אפילו שהוא 
פה, הוא צריך להתגלות מיד! אבל לצערי 
הרב אבא, לא נראה לי שזה יהיה כל כך 
פשוט. כי עם ישראל אפילו אלה שמתפללים 
וכו' וכו' לפחות הרוב של עם ישראל לא 
מבינים מה זה להיות יהודי אמיתי, זה אסון 
ענק! במיוחד הנוער, תסתכל אבא בירושלים 
על הנוער, איך הם נראים אבא? הם לא 
נראים כמו יהודים שומרי מצוות לרוב, לא 
רוצה להגיד כולם אבל ודאי הרוב. במיוחד 
הבנות, אבל גם הבנים, הם כולם ממש ממש 
אי אפשר להבין אם אלה יהודים או גויים וכל 

  מה זה?יותר גרוע.  נהיהיום זה 
וכל פעם הולכים לחתונות ורואים הרבה     

פאות יקרות שעולות כמו משכורת חודשית... 
ים וזה טירוף אבא! וכל האולמות כל כך יקר

צריכים לעבוד כמה שנים בשביל זה. ש
? זה בשביל מ"יבשביל מה זה? זה בשביל ע

הקב"ה? בשביל מה זה אבא? אוי אבא. אני 
ל יום אני לא יודע מה יהיה, אני בוכה כל יום, כ

בוכה, לא יודע מה לעשות, אני מבקש 
לא מנסים  ו מהקב"ה אבל בני אדם לא עוזרים

  מה שצריכים לעשות.  לעשות
אבא: דברנו פעם על מקומות בירושלים 
שעושים חתונה באלף שקל, יום שישי 
מזמינים את המשפחה הקרובה, מגישים יין, 
דג מלוח וקרקרים, חופה, קצת ריקודים וזהו, 

  להקה, בלי צלם, רק חופה קדושה נטו. בלי
דניאל: זה מה שצריכים לעשות אבל הרוב 

  הגדול לא מוכן לעשות את זה. 
אבא: אנחנו נמצאים היום במציאות שרוב 
השלטון נמצא בידי הרשעים, שליחים של 
הסט"א. האויר מזוהם, האוכל מלא ריסוסים, 
השכל שלנו חצי עובד, כל דבר יקר, לקנות 

זה משכנתא לשלושים שנה!  דירה היום
אנחנו עבדים כמו במצרים, כבר ירדנו 
לחמישים שערי טומאה. הקב"ה צריך עכשיו 
למשוך אותנו בראש ולהוציא אותנו החוצה. 
אנחנו כבר לא יכולים לבד להרים את עצמנו, 
אנחנו כבר כל כך בתוך העומק, בעיות של 
פרנסה, מלחמות, בריאות, יש לנו צרות מכל 

  ם.הכיווני

דניאל: אבא הכל נכון מה שאתה אומר, אבל 
איפה האנשים המאמינים? איפה הם? למה 

  הם לא פותחים את הפה?
אבא: וברדיו כל היום טוחנים את השכל על 

, על טראמפ וכו', פוליטיקהמלחמות, שבוים, 
פעם היו חדשות פעם ביום והיום כל שעה, 
מעט מאד שעורי תורה. שיעורים על קדושה, 

  או תשובה זה מחוץ לתחום.  צניעות
אותו דבר, מביאים לך חינם עד  ובעיתונים   

בית, מלאים בפרסומים ועגל הזהב, כל היום 
עושים לנו שטיפת מוח, דניאל, אם הקב"ה 
לא מוציא אותנו עכשיו מהבוץ הזה אני לא 

  יודע מה יהיה.
דניאל: אבא אתה צודק במאה אחוז, וגרוע 

ם אבל הם לא הרבה הם כאילו חרדי -מזה 
חרדים, הם לא גדלים כמו חרדים. הלבוש וכל 

  הדברים האלה. לא כולם אבל הרוב.
אותם, גם גברים וגם נשים וזה  שמענייןמה    

פשוט לבכות ולבכות! וכסף כסף כסף, אבל 
לא תמיד יש כסף אז הם מחפשים את הכסף, 
  ואם אין כסף אז אפשר גם להלוות קצת כסף.

ב"ה, זה מכוון לשטן, וזה הכל לא מכוון לק   
כואב לי הלב אבא, כואב לי הלב. איפה כולם? 
איפה הצדיקים? איפה הצדיקים קודם כל. 
אנחנו צריכים את הצדיקים. אבא, אם אנחנו 

  נמשיך ככה לא יהיה עם ישראל ח"ו ח"ו.
זה הכיוון שהולכים וצריכים לעצור את זה,    

לשים ברקס ולהפוך את הכל, להסביר 
ם האמיתיים שהם הולכים לסוף החיים ליהודי

שלהם אם הם לא חוזרים בתשובה עכשיו. 
אבל ברגע זה! ברגע זה אבא. אם לא חוזרים 
בתשובה ברגע זה, אני לא יכול להגיד, אבל 
דבר אחד אני כן יכול להגיד שיש להם מעט 

  השלימה ח"ו. לגאולהאפשרות להגיע 
, הרוב מבולבלים ולא הולכים לכיוון הנכון   

אפילו לא יודעים כבר מה הכיוון הנכון. יש כזה 
בלבול נורא, נורא נורא נורא! ואפילו מי 
שרוצה להגיד את האמת לא נותנים לו, 

  עושים ממנו צחוק.
מי שמנסה לחיות את האמת, אז אם הוא    

מאד צדיק וסוגר את הדלתות שלו ובוכה כל 
היום, אז אולי אנשים שמסתכלים דרך החלון 

אותו, אבל אלה מעטים מאד אבא, ורואים 
והם בוכים ובוכים ובוכים רק אלה שמרגישים 

  בפנים מה הולך. וזה לא פשוט אבא.
אני רוצה להגיד עכשיו אבא, צריכים    

להוציא עלון ופשוט לכתוב את זה ברור מאד 
'מי שרוצה לשרוד, חייב א ב ג ד ה, חייב  –

  להיות עם הקב"ה!'
"מי שרוצה חיי אבא: מה דעתך על הכותרת 

  נצח חייב לקרוא". 
דניאל: מצוין. בלי זה, בלי לקום ביום 
ולהתפלל ולבכות ולבקש מחילה, ולבקש 
מהקב"ה שיעזור לנו, שיכוון אותנו, שלא יתן 
לנו להסתובב לכיוונים לא נכונים ולהיות כמו 

  גוים, אחרת לא נצליח, לא נגיע לכלום.
ד לשני, חייבים חייבים חייבים גם לעזור אח   

אם רואים מישהו בבעיה, צריכים לעזור לו. 
עכשיו לא עוזרים, רק עושים מה שהם רוצים 
מתי שהם רוצים, כל מה שטוב להם לבן אדם. 

  ואם אתה עוזר לשני, אז עושים ממך צחוק.
אבא איזה עולם זה כבר? זה לא עולם.    

מעט יהודים דואגים לעזור לחברים שלהם, 
או צריכים עזרה. יש להרים אותם אם נפלו 

מעט יהודים כאלה. הם יודעים רק לקנות 
ולמכור, הם לא יודעים מה זה להיות יהודים 

  כבר. יש כאלה שעוזרים אבל ממש מעטים.
אני יכול לבכות אבא כל היום וכל הלילה על  

, מי לענייןזה. אבא העלון הבא חייב להיות 
שרוצה להיות עם הקב"ה ולעבור את מה 

ת לנו בעתיד הלא רחוק, מי שעומד להיו
שרוצה באמת לשרוד, חייב קודם כל לאהוב 
את הקב"ה, להתפלל ולעשות את כל מה 

ה דורש מאתנו. ואז אולי אולי הלב "שהקב
שלנו ירגיש את האהבה, את האהבה שיש 
לקב"ה אלינו, וזה יביא אותנו לאהוב את 
לקב"ה לקשור אותנו ביחד. ואז נוכל להגיע 

ם שכולו טוב והקב"ה שולט לעולם הבא, עול
  אחוז. מיליוןבו 
עם ישראל תלחמו על עצמכם! תלחמו על    

הילדים שלכם! תלחמו על כולם, על כל עם 
ישראל! בסופו של דבר הקב"ה לא יתן לכולם 
לברוח ולעשות מה שהם רוצים. אלה שהם 

, רק אלה ייעלמולא עושים מה שהם צריכים 
 שעם הקב"ה באמת, רק הם יקבלו את
האמת. כי רק הם יכולים להמשיך לחיות יחד 

  עם הקב"ה ותורתו.
זה לא צחוק אבא, זו האמת זה לא שקר,    

זו האמת! ואוי למי שלא מבין את זה אבא, 
אוי להם! הקב"ה כבר הביא את משיח פה, 
הוא מחכה להתגלות, אבל אנחנו לא מוכנים, 
אנחנו לא מבינים. יש לנו רק דבר אחד בראש 

ברים של גשמיות! זה כל מה כסף! ד –
אותנו. אוי לנו אבא, אוי לנו, אני מבין  שמעניין

  אותך, אוי לנו אבא.
ומי שנותן את עצמו, מי שיש לו כסף ועוזר,    

או יש לו אוכל לעזור למישהו, או לאנשים בלי 
 –בגדים כמו שצריך, לא משנה, מי שנותן 

ה! מי שלא נותן, מי "יקבל! יקבל טוב מהקב
  אוי לו! אוי לו! –י, מי שסגור שאנוכ

עם ישראל ה' ברא אתכם להיות נצחיים,    
וזה מה שתהיו. ומי שלא מבין את זה, מי 
שלא רוצה לעזור ליהודים אחרים, ורק 
חושבים על עצמם, הם לא יגיעו. רק אלה 
שדואגים באמת, לא רק למשפחה שלהם 
אלא לכולם, כמו שאתה אבא. אתה תמיד 
דאגת לכולם, אתה היית תמיד מוכן לשים את 

. אתה צריך לאכול, תיקח ותיקחיס היד בכ
אתה צריך לעשות, אתה צריך להתלבש, 
תמיד הלב שלך היה טוב אפילו בלי להכיר 

  אותם, בלי להכיר אנשים. 
  אבא: את הקטע הזה אני אבקש שלא יכניסו.
דניאל: לא לא לא! אבא זה נשאר כי אני אומר 
את זה! זה מה שעשית, ובגלל זה יש לך מה 

וב לב, ובגלל שאתה טוב לב שיש לך. ואתה ט
לכל יהודי, בגלל זה ה' יציל אותך ואת אמא 
ואת כל המשפחה, בזכות שלך. אל תדאג 
אבא, אתה דוגמא בשבילנו, ולא רק בשביל 
המשפחה שלנו אלא בשביל כל המשפחות 
היהודיות. וזה כן יכנס לעלון! זה יכנס! זה 
חייב! בשביל מה עשית את כל זה? ה' שלח 

ת דוגמא, אתה חייב להיות דוגמא, אותך להיו
  זה חייב להיות בפנים.   אתה מבין?

  אבא: אבל זו גאוה.
דניאל: זו לא גאוה, זו דוגמא! מישהו צריך 
להיות דוגמא. אתה תמיד היית הנותן נותן 
נותן! וזה היופי שלך! וזה היופי של עם 

לא להראות? שידעו,  ישראל! אז לא לתת?
מה עשית בשבילי אבא, אני כל כך גאה בך! 

אבא. יש לך ילד עקום, ממש ילד לא כמו 
כולם, שהפריע לכולם. ואפילו שהפלתי אותך 

כלום, לא כעסת  –מהקטנוע ומה עשית לי 
עלי. יכולת אולי לשבור את הרגליים ח"ו,    

הרמתי אבן ונתתי לך מכה חזקה בגב, היית 
בשקט, בכית מרוב צער וכאבים אבל הרמת 

והמשכנו. איפה יש אנשים אותי על הקטנוע 
כאלה היום שלא מתביישים לקחת איזה 
אוטיסט על הקטנוע? אבא, אין הרבה אנשים 

  כאלה, מעט מאד. זה לא סתם.
ובגלל זה קבלתם אותי, קבלתם אותי כדי    

להיות דוגמא. אתה דוגמא! אמא דוגמא! וכל 
עיקר  –הילדים דוגמא! אבל אתה ואמא 

דות לקב"ה מספיק הדוגמא! ואני לא יכול להו
בשביל זה שיש לי כאלה הורים. אוי ואבוי אם 
הייתי צריך להיות בבית אחר, ילד שעושה כל 
מיני דברים לא טובים בבית והופך דברים, היו 
מאשפזים אותי באיזה מוסד רחוק ובטח 

  הייתי מקבל זריקות כל יום.
אבל אבא, אתה ואמא צדיקים גדולים!    

ושים חסד מעל צדיקים גדולים! ואתם ע
ומעבר, והחסד הזה זה מה שמציל אנשים. 
ואי אפשר להגיד שלא, אי אפשר. אפשר 
לעשות חוברת עם הרבה סיפורים אמיתיים 
שעזרתם להרבה אנשים עם הרבה בעיות, 
כל מיני כל מיני בעיות ובעבור זה אתה ואמא 
מקבלים נצח נצחים בשמחה, אתה מבין 

, אני אבא? אם אתה לא שם את זה בפנים
  אעלה למסך ואני אספר את כל הסיפור! 

צריכים להבין, צריכים להסתכל על אנשים    
שנולדו יהודים אמיתיים, שהם סובלים את 



הסבל של השני, וככה הם יכולים לעזור לשני. 
כי מרגישים את הסבל שלו. הוא לא דואג 
כמה כסף יהיה לו וכמה זה לא, אתה מרגיש 

ם כן מרגישה את את הסבל של השני, ואמא ג
הסבל של השני. ברוך ה' ברוך ה' אבא, בגלל 

  זה מה שיש לי להגיד עכשיו.. זה אתה מצליח
ש. דניאל, הייתה תעלומה בזמן הקורונה. אמרו 
שהמעשנים בסיכון גבוה וכדאי להם להפסיק לעשן 
ובפועל הסתבר באופן תמוה כי המעשנים לא אושפזו 

מוכשר מאד  ואף לא סבלו מתופעות לוואי. רופא
בדק, חקר ומצא כי הניקוטין מחזק מאד את מערכת 
החיסון (אגב הוא נמצא גם בעגבניות, חצילים 
ותפו"א בכמויות קטנות ואף אחד לא מכור 
לעגבניות). הוא גם מצא כי הניקוטין עוזר בהרבה 
מחלות כמו פרקינסון, דמנציה, איבוד זיכרון וכו'. 

    לספר על זה?  דניאל: וודאי.
(thedrardissh0w.c0m) 
 

  זמני, השלב הבא יהיה מושלם ונצחי הוא הזה העולם
  23/12/2024ה     "תשפ כסלו' גולדן,  כב בן
 שהולך אדם, אחד דבר לכם להזכיר רוצה אני .שלום   

 אדם בן רק, עבור זה הכל את לתת ומוכן ה"הקב לכיוון
,  זמני, עראי הוא הזה העולם כי .נצחים לנצח יגיע כזה
  .ארעיות, השלב הבא יהיה מושלם ונצחי המשפחות גם
-ה, עם"הקב עם האדם של מהקשר חוץ דבר אין   

ישראל וכל העולם הזה הוא ארעי, אבל למעשה הוא לא 
לגמרי ארעי, יש חלקים שהם בסופו של דבר יהיו 
נצחיים, אבל זה תלוי בנו, אם אנחנו מאמינים בקב"ה 

י ומי שלא מאמין ותורתו נהיה זכאים הכל יהיה נצח
ממנו כלום, כי אין מקום  יישאראוי לו, לא  –בקב"ה 

  בעולם הנצחי של הקב"ה מקום ללא מאמינים.
ענקית, עם הפרחים, עם  תהיהובעתיד הקב"ה א"י    

הפירות הכי מתוקים, עם ריחות טובים, עם אגמים ועם 
  .לטובתנוכל הדברים הטובים והכל יהיה 

נצחים, כל יום אותו דבר, זה אנשים יגידו "מה נצח    
משעמם", אבל זה לא יהיה משעמם, כל יום יהיה שונה, 
כל יום יהיה מיוחד, כ"כ יפה, כ"כ נוגע ללב של היהודי, 

אפשר לתאר את זה, ולא רק זה, יהיה לנו קשר -אי
אמיתי, קשר עמוק וחזק עם האמת שהיא הקב"ה ולא 

יש משהו שניה, כל יום נרג-יהיה לנו משעמם אפילו חצי
חדש, יופי חדש, עומק חדש וכל זה יחד עם הקב"ה 

חלק מזה לנצח נצחים, לנצח  נהיהותורתו ואנחנו עמ"י 
נצחים ולא ישעמם לנו, כל פעם נבין דברים עמוקים 
יותר ויותר ויותר עד הנצח, יותר מזה אני לא יכול לתאר 
כי אי אפשר להבין את זה, וכל הנשמות יהיו לנצח 

צחים, אתם מבינים את זה? אתם לא נצחים, נצח נ
 נהיהמבינים את זה אבל נדע מה זה עוד מעט אם 

נאמנים לקב"ה ותורתו. אני אפילו לא יודע איך להסביר 
את היופי שמחכה לנו, עכשיו בדור שלנו אנחנו לא 

  מבינים את זה.
 יום, כל ה"הקב בלב את להרגיש צריכים אנחנו   

, אותו להרגיש צריכים בבוקר ומתפללים כשקמים
 ובלילה ,איתו שלו ואת הקשר הקיום את להרגיש

 אותנו מכניס שהוא להרגיש צריכים, לישון כשהולכים
 יחד בשקט לישון, לישון לנו ונותן, אותנו ומנשק למיטה
 על אותנו ומעמיד אותנו מעיר הוא, ובבקר. איתו

  .אתנו יחד הרגלים
הנשמה לעבוד עם  צריך גם, לזה להגיע כדי אבל   

שלנו שיודעת את כל האמת ולא להתעלם ממנה, 
צריכים לכוון את המחשבות, הדיבור והמעשים שלנו 

 הכל הוא. ה"הקב שהיא האמת, האמת אל כדי להגיע
 הכל, איתו יחד אנחנו ישראל עם ואנחנו. הכל והוא, יכול
 ולא, נצחים לנצח איתו אנחנו אבל, מעלינו הוא. יכול

  .זה את לשכוח
 אבל, עכשיו שדיברתי ממה שהבנת כמה יודע לא אני   

. עמוק יותר עוד זה על לדבר בעתיד נמשיך אנחנו
 ביותר אבל לא קשים זמנים תדעו כי לפנינו בינתיים
 לא, ה"הקב עם תמיד להיות, לברוח לא, ידים להרים
 יכול לא זה בלי אבל, קשה מאד יהיה זה. מה משנה
 כמה ה"לקב להוכיח צריך ישראל עם כי. עתיד להיות
 אין. לזה נגיע ישראל עם' ה בעזרת אבל. איתו שאנחנו

, עכשיו יותר אגיד לא אני. מזה חלק ונהיה, מלבדו עוד
 ואז, שדברנו מה על שתחשוב רוצה אני. נמשיך אנחנו
  .הלאה נמשיך מחרתיים מחר

  
  השלישי ונבכה המקדש נכנס לבית

  12/2024ה     "תשפ גולדן,  כסלו בן
 זמן הרבה שחיים כאלה יש? חי שנים אדם כמה   

 ויש, מעטים והם יותר ואפילו 100 לגיל מגיעים
 הולכים בכלל או 90 80 70 לגיל שמגיעים כאלה

  .ושלום חס, מוקדם מהעולם
 הם ואז עראי זמני שהכל יודעים החכמים   

 כי, ולתורתו ה"להקב שלהם החיים את מקריבים
 לנצח האדם את שיביא האמיתי היחיד הדבר זה

 שום שלו ולא ההורים לא, שלו הילדים לא, נצחים
  .ותורתו ה"הקב עם האמיתי הקשר רק, אחר דבר

 את להכין בשביל זה בעולם שקורה מה כל   
 את ברא ה"הקב .האדם של היסודות את, הבסיס
 אבל, מושלם משהו לעולם להביא כדי הזה העולם
  במבחן. עמדו לא ואשתו הראשון אדם

 לא וזה, האדם את לברוא פעמים מספר ניסה ה'   
 אפילו וחוה האדם את לקח ה' זאת ובכל, הלך
 מגן אותם ה', הוציא רצון נגד עבירה עברו שהם
 בתוך עצמם את להוכיח אפשרות להם ונתן עדן
  .הזה בעולם יומיים היום שלהם חיים

 לא, דור כל לוקח ה"שהקב, פעם לא אמרתי   
 עד, ממנו חלק עוד ומתקן היהודים את אלא, גויים

 מגיעים כשאנו למשל דורות דורי שאחרי
 כמו העולם סוף את לראות אפשר לתקופתנו
  .אותו מכירים שאנחנו

 וכל המפחיד הגדול הפיצוץ לפני אנחנו ועכשיו   
 יצטרכו, הגויים גם, העולם כל ובכלל ישראל עם

 הנצח יבוא הזה השלב אחרי כי, וחשבון דין לעשות
 אין כמעט לגויים, לזה מוכנים יהיו מאוד ומעט
 בשביל צריכים והם, סיכוי יש ליהודים אבל, סיכוי
 שלהם והעבירות החולשות כל על להתגבר זה

 ה"שהקב כמו ה"הקב עם וישרים נקיים ולהיות
 נתן שה' תורה, לנו שיש בתורה כתוב זה וכל דורש
, לחיות איך אותנו ולהדריך לכוון כדי סיני בהר לנו
 ויהודי. ממש הוראות ספר, אסור ומה מותר מה
 ה"הקב מה בשביל מבין שלא, ללמוד רוצה שלא
 קל יותר זה כי, השקר את ומעדיף זה את לנו נתן
 סיכוי להם אין אז, אסור רגשי סיפוק לו נותן ומיד
  . ה"הקב עם נצחים לנצח להגיע

 יבין אמיתי יהודי אם כי, לדאוג מה בכלל אין ולכן   
 ה"הקב עם שיהיה כל קודם לעצמו לדאוג שעליו
 התורה כל ועם סיני בהר שקיבל מה כל עם, לגמרי

 הבן, זה את שיש ברגע, סיני בהר לנו נתן שה'
 לגמרי זה את מקבל שיהודי וברגע, מושלם אדם
 מתעורר שהוא מרגע, יום כל, דבר כל, לגמרי
 להיות צריך הוא, בלילה לישון שהולך ועד בבוקר
 צריכים שלו הורים וכשנולד ה"הקב עם ורק אך
, משה תורת, תורה של אמיתי חינוך לילדים לתת

 לא, התורה עם ורק אך, הילדים את, אותם ולעלות
  .אחר משהו צריך

, החוכמה כל זו, זה על שכתוב ספרים שיש, נכון   
 להשתמש וכדי, משה בתורת קיים וזה האמת כל
, ללמוד, שבת כולל, יום כל צריכים, נכון בזה

 אחד לאף לתת ולא. לימוד גם זה תפילה. להתפלל
 יכין דבר של בסופו זה כל! אחד לאף. אותנו לקלקל
  .נצחים לנצח אותנו ויביא

 ויחד, עכשיו תשובה בעלי הרבה יש ,לשכוח ולא   
 ידוע זה. נדע שלא, שעוזבים הרבה יש זה עם

 הקרוב ובעתיד. כללי נמוך יהיה הזה שהדור
 הכוחות בכל היהודים על עלינו ירדו הרשעים
  .לגמרי אותנו לגמור רוצים הם, שלהם

 בכל אמיתיים יהודים עם קטן, אין הרבה אנחנו   
 בכל יהודים יש, קשה יותר זה לכן אז, העולם
 מיני בכל, שם וקצת פה קצת, מפוזרים העולם
 להבין אותם ולהכריח אותם לאסוף וקשה מקומות
  ?בנו בחר ה' מאיתנו ולמה רוצה ה' מה וללמוד

 לנו וזה ישלח שה' השביט יבוא ה' בעזרת ואז   
יהודים  הרבה זה עם מפחיד אבל יחד יהיה מאוד
  .מאיתנו רוצה ה"הקב מה, להבין יתחילו

 בחזרה היהודים רוב את יביא התורה לימוד דרך   
 את אלא מ"י את לא, שוב יבנה ה"הקב ואז ה"לקב
 וכמו. פעם שהייתהגדולה כמו  שתהיה א"י

 אמיתיים שיהודים לכם אמרתי פעמים שהרבה
 שוב אותם שיעשה מה וזה לגמרי בתשובה יחזרו
 המקדש בית את לבנות יהיה אפשר ואז. שלמים
 מקווים, כולם לא, ישראל עם רוב כי, השלישי
 רווקים, אבות, אימהות, ילדים כולל שהרוב
 בית את שיראו, בתשובה יחזרו שכולם, ורווקות
 יבנו והם, שלם מהשמיים יורד השלישי המקדש

 יהיה זה. עליו ינחת המקדש שבית, הבסיס את
 נשים פנימה ניכנס ואז, רוחני יופי עם שמיימי בניין

 בן ופה( ויבכו יבכו וכולם למקומם וגברים למקומן
 יעשו וכולם יבכו כולם, דמעות הרבה עם...) בוכה

 הילדים, התינוקות אפילו, כולם, כולם, תשובה
 כל עם ויתפללו...) ובוכה בוכה בן ושוב( הילדות

 של לריבונו, ה"לקב שלהם המהות כל ועם הלב
 המקדש מבית שיצאו האלה ומהיהודים. עולם

 של עולם, הבא העולם את יבנה ה"שלמים הקב
 ה"שהקב כמו, שלמים יהיו אלה אנשים. שלמות
 הרבה כך כל יהיו לא. העולם את שברא לפני רצה

 היהודים למספר יחסית, שמאמינים שלמים יהודים
 להשלים מוכנים יהיו כולם לא ולמעשה שקיימים

 נשים גם. סיני בהר שאמרו ונשמע הנעשה את
 יהיו שיישארוואלה . אמרו גברים וגם אמרו
 ועם בכלל מעבירות ונקיים ממש שלמים, שלמים
 בסופו יכולים הם ורק. לתאר אפשר שאי ה' אהבת
  .נצחים לנצח הקב"ה של חלק להיות דבר של
  
  כלום אין -אמת  אין אם, אהבה אין אם
  21-1-2025ה    "תשפ טבת' גולדן,  כא בן
  
 ?איתנו יהיה מה, איתנו יהיה מה, ישראל עם או   
 שאנחנו כמו החיים את להמשיך זמן הרבה אין

 ממש, שקר זה מסביבנו הכל .אותם ממשיכים
 לא הם אבל, יפים מאוד שלנו הבתים כל. שקר

 הבתים לא הם. אמיתיים לא הם, לא. אמיתיים
 את ומגדלים גרים שהיהודים איפה האמיתיים
 עם מאוד זה אם אפילו הכל. באמת, בטוב הילדים
  .שקר שקר שקר הכל שזה רואים. ופאר כסף
  .כלום אין, אמת אין אם, אהבה אין אם
 מודאג מאוד ואני, לסוף יגיע זה איך יודע לא אני   
 אני. אותו מכירים שאנחנו כמו העולם סוף על

 רק ולא ישראל עם בשביל עתיד שאין מרגיש
  .אחד אף בשביל אלא, ישראל עם בשביל

 דברים על מבוסס הכל, שקר על מבוסס הכל   
  .קיימים לא הם אבל, רוצים שאנחנו, קיימים  שלא
 הדור, העולם את יראה הבא הדור איך יודע לא אני
 הכל גם, שקר זה אוכל גם, שקר על שגודל הבא
, חיים יש. כלום אין, שצריך כמו אהבה אין .שקר זה
 מחפשים הזמן כל. חיים לא הם אלה החיים אבל
 מעניין יהיה שאולי, דבר ועוד דבר ועוד דבר עוד
. אמיתית אהבה לא זו אבל, יותר יפה או יותר

 שהיה כמו לא זה ביניהם אהבה ההורים, הילדים
, רצינית כך כל, עמוקה כך כל אהבה שהייתה, פעם
  .אמיתית כך כל
 בין אהבה רואה לא כי אני רוצה לכתוב עוד אני  

 כל. אמיתי רגש שום רואה לא אני. לילדים הורים
 מעניין לא וזה שלו הרצון ועם לעצמו רק דואג אחד
  .רוצים היא או שהוא מה רק אותה או אותו

 הילדים איפה, איפה. ולבכות לשבת רוצה אני   
 הם? שלהם ההורים את כך כל שאהבו, פעם של

  והאנוכיות שלו. אחד כל. קיימים לא כמעט
 או משהו לקחת בשביל רק זה, אמיתית לא אהבה   

 תלוי לא וזה בדבר שתלויה אהבה זו. משהו לקבל
 משהו או משחקים להיות יכול זה, חשובים בדברים

אני לא רואה  פה אנשים בין מסתובב כשאני . כזה
אני רואה , לשני אחד לעזור הרבה אהבה, רגש, רצון

  הרבה ריקנות.
 אנחנו. קשה מאוד במצב אנחנו ,ישראל עם תקשיבו   

 מיני כל לנו שיש ואפילו ביותר קשים זמנים נעבור
 זה, רוצים שאנחנו מה לעשות לנו שעוזרים, צעצועים

  .שטחיים גם ואנחנו שטחי הכל
 בלי, רגש בלי כך כל נהיים אדם שבני להיות יכול איך   

 החיים ולכל לזה סוף יהיה ?השני האדם כלפי עומק
  .היום עד מכירים שאנו

 שיהיה אחד דבר ברור אבל, יקרה מה יודע לא אני   
, בה' וביטחון אמונה אוהב לא מ"יע כי, ביותר טרגי סוף
  !אסון וזה. שטחיות ורק אך אותו מעניין. אותו מעניין לא
 כמו שיהיה האמיתי ישראל עם את מברך אני   

 הכוחות כל עם להתפלל שנוכל, אותו רצה ה"שהקב
 יהיה לא זה, לא אם כי, שלנו הרצונות כל עם, שלנו
 הוא, כייף על מבוסס להיות יכול לא העולם .לנו עתיד
 וזה ותורתו ה"הקב על, אמת על מבוסס להיות חייב
. מלבדו עוד אין. מלבדו עוד אין. נצחים לנצח להיות חייב
 כל בלי לאמת להגיע צריכים עכשיו אנחנו .זהו

  זהו.. עתיד אין אמת בלי .הפיצ'יפקס
  

  לדאוג מה נול ואיןאיתנו  ה"הקב
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 שלנו שהעולם, לכם להסביר רוצה אני ,ישראל עם   

 גרתם איפה משנה ולא פעם שהיה עולם לא זה, עכשיו
 זה יהודי לכל חשוב הכי, דיברתם שפה איזו או קודם
 איזו מעניין לא, תורתו ועם ה"הקב עם 100% להיות
. חשובים לא האלה הדברים כל, שעושים עבודה
. נצחים לנצח תורתו ועם ה"הקב עם להיות זה החשוב



 צריך הוא, ה"הקב עם לגמרי להיות חייב שנלחם יהודי
  בקב"ה.תפילות, אמונה הבטחון 

 המלחמה אחרי אבל, פה מלחמה שתהיה ברור   
  . אותם ישאיר לא' הרשעים ילכו, ה

, ה"הקב של חלק אתם, אתם מי תבינו ישראל עם   
 והוא. מזה יותר גדול משהו אין, ה"לקב שייכים אתם
  . נצחים לנצח שנגיע עד אותנו ירים הוא, לנו יעזור

 להתפלל צריך והוא, נכון לבוש עם להיות היהודי צריך   
. מהמלחמה ובחזרתו למלחמה יציאתו לפני ה"להקב
, חזק יותר, טוב יותר מישהו אין, יכול כל הוא ה"הקב
 תתכוננו, אתם, ישראל עם ולכן, ה"מהקב יודע יותר

 לא. לנצח אפשר ככה רק, רוחנית מוכנים להיות צריכים
 כמה משנה לא, נגדנו עומדים רשעים כמה משנה
 עם שלנו הקשר חשוב רק, עלינו מאיימים רשעים
 במיוחד, י"עמ עם ה"הקב של הקשר חשוב, ה"הקב
 אנחנו ואם. תמיד איתנו ה"הקב, המלחמות בתוך

 שלא להיות יכול לא אז, שלנו הכוחות כל עם נלחמים
 ויודעים ה"הקב את אוהבים ישראל עם אנחנו כי, ננצח
 בעיה יש שאם, גם ויודעים אותנו אוהב שהוא כמה

 הוא כי, אופן בכל לנצח לנו יעזור ה"הקב במלחמה
 לו להראות צריכים ואנחנו, איתנו הוא, אותנו אוהב

, ביותר קשה מלחמה תהיה .לפחד לא .איתו שאנחנו
  .גדול יותר עוד יהיה הניצחון אבל

 .הסוף עד נאמנים להיות חייבים אנחנו ,ישראל עם   
, שלנו בית שזה, שלנו בחיים חשובים הכי הדברים וכל

 תורתו ועם ה"הקב עם להיות הרצון זה, שלנו הילדים
 אנחנו. צריכים שאנחנו בחיים יותר שאין להבין, בלבד
-'ה עם הטוב הוא, ה"הקב שזה, הטוב את צריכים
 את שאפשר כמה ללמוד לדעת צריכים ואנחנו, הידיעה

 יהודים להיות כדי, לדעת צריכים שיהודים הדברים כל
 קודם שלנו הילדים את לחנך צריכים ואנחנו .אמיתיים

 ואת ה"הקב את ולאהוב השני את אחד לאהוב כל
  .ישראל עם את לאהוב ובכלל תורתו

 יש .ה"הקב של אהוב הכי העם זה ישראל עם   
 לא אבל, עמוק יותר עוד זה את להסביר אפשרות
  .ה"הקב זה מלבדו עוד אין ,לשכוח ולא .עכשיו

 לא הילדים של הקב"ה, אנחנוישראל, אנחנו  עם   
 שום לא, מכוניות לא, בסיסיים מדברים יותר צריכים
 מה משנה לא ה"הקב עם להיות צריכים אנחנו! דבר
 ועם ה"הקב עם ורק אך להיות צריכים אנחנו, קורה
  .להיות חייב שבאמת, היחיד הדבר זה, תורתו

 כל רחוק הלא שבעתיד, ישראל עם את מברך אני   
 ויהיו ירקדו ביחד יבואו, ישראל לעם ששייכים, היהודים
 ורק אך להיות להם לעזור ה"מהקב ויבקשו שמחים
  .מלבדו עוד אין. אחר אחד אף עם ולא איתו
  .אומרים אדם שבני להאמין למה לא

 להיות שלהם הילדים ללמד את צריכים יהודים ,הקשיבו
 רק אלא, לשטויות להימשך ולא בעצמם ה"הקב עם

 עמוק יותר ילד לכל להיכנס רציניים. צריך לדברים
 קטנים ילדים, ה"הקב עם יותר להיות לו לעזור ולנסות
 עוד יבין שאין ישראל שעם צריך .יותר זה את מבינים
  .שצריך מה ויעשה יתבלבל שלא, מלבדו עוד אין ,מלבדו

 עוד אין" שלא מאמין במילים מי .מלבדו עוד אין   
  .גדולה הוא בסכנה", מלבדו

 לא הישראלי הצבא .מ"ע, בתחילת אנחנו ,ישראל עם   
 עושים שהם שמה, להרגיש לנו נותן הוא ,זה על מדבר
, שקר זה אבל, קיומי לשקט העולם את יביא זה, עכשיו
 ונוראה איומה למלחמה אותנו מביאים הם. עצום שקר
, להאמין ירצה לא ישראל עם אבל .קורבנות הרבה ויהיו

 איזו משנה לא וזה לגמרי נגדנו הולכים הגויים שבאמת
 ששייך מקום על ילחמו כי, יתבלבלו כולם .זו מדינה
 יהפוך וזה ושלום שקט אוהבת שכביכול, למדינה
  .באירופה היום עד שהייתה איומה הכי למלחמה

 חייבים אתם, פשוט לא זה, תתכוננו ,ישראל עם   
 אין זה בלי, לשרוד כדי תורתו ועם ה"הקב עם להיות
 .הרשעים של מהתקפות לפחד לא .לשרוד סיבה
  .לדאוג מה לכם ואין איתכם יהיה ה"הקב

יהודים  כמה רואה כשאני גדולות דמעות עם בוכה אני   
שלהם אם לא יעשו תשובה.  החיים את לאבד עלולים

  .לפחד לא, לפחד לא, לפחד לא .מלבדו עוד אין
  
  לא אז שלא ומי, יחיה' ה רצון את שעושה מי

  30-1-2-25דניאל,  א' שבט ה'תשפ"ה    
, הרבה חולים. קשה יותר ויהיה עוד קשה המצב   

 מבלבל, אנשים דברים וזה מיני בעיות פרנסה, כל
המצב לא רגיל ואנחנו . לעשות מה יודעים לא מבולבלים

 אמת מה יודעים לא, מבולבלים אנחנו .צריכים לתקן
 רוצים אנחנו מה, לנו אסור ומה לנו מותר מה לא, ומה
 מסודר מאד מאד משהו זה. לא ומה לרצות מותר ומה

  .לא בארץ אבל, בשמים

 עוד זה אבל, גמורה בדיוק לא, מלחמה גמרנו, עברנו  
 לעמוד צריכים להיות ואנחנו שעומד כלום לעומת מה

  . הבסיס וזה בזה לעמוד צריכים כולנו, ישראל עם בזה
אדמה שכל -אחת לעשות רעידת בשנייההקב"ה יכול    

אבל אנחנו לא  -הערבים בעזה ימותו חוץ מהשבויים 
  .ראויים לזה

 לא אתה (דניאל בוכה) אבא בוכה, כך כל אני, אבא   
 אנחנו, מבינים לא יהודים, מבינים לא אנשים, מבין
  !מבולבלים וכולם! לסוף קרוב אנחנו! בסוף

 ישראל עם אנחנו. מבין לא אחד אף, מבין לא אני   
 מה מבין אתה אבא, שכחנו פשוט, אנחנו מי שכחנו
 אך שייכים אנחנו. ככה להמשיך אפשר ואי? אומר שאני
 אנחנו ותורתו אם ה"לקב ורק אך, משה לתורת ורק

 שלנו החיים שקר לתוך מכניסים, אחר דבר מחפשים
  .ביותר קשה במצב אנחנו אז – שקר

 צריכים אנחנו, שם ועוד פה ועוד בנינים ועוד כסף עוד   
 בחזרה אותנו אותנו ויביא שיציל ה"לקב להתפלל
 האמת הוא ה,"הקב – אחת אמת רק יש. לאמת
 יבינו שאנשים צריכים ואנחנו! מלבדו עוד אין! היחידה

  !מלבדו עוד אין, יבינו, זה את
. חטא לא זה מה, חטא זה מה להבין צריכים כולם   

, באמת להתנהג צריך יהודי איך מבינים לא עוד אנחנו
 הזה בעולם הכל? אבא אומר שאני מה מבין אתה
 להגיד איך יודע לא אני. שטחי, שטחי, הוא שטחי עכשיו
, העומק את נבין לא אנחנו ואם. חזק יותר עוד זה את
 של העומק עם, ה"הקב לחיות עם צריכים אנחנו איך
 ה"הקב למה, משה בתורת כתוב מה להבין, ה"הקב
 הוא למה? לנו דואג הוא למה? עושה שהוא מה עושה
 ולא מבינים לא? למה? מכות לנו נותנים למה? בנו פוגע
  .אבא להבין רוצים לא, להבין רוצים

 כבר לעשות מה יודע לא אני, זה על היום כל בוכה אני   
 יש, ישראל שרק לנו, לעם להגיד רוצה רק אני. אבא

  .הזה הקשה מהמצב לצאת אפשרות
 אנשים, מיני כל, חיות גם, כל העולם את ברא ה"הקב   
 שנשתמש כדי ברא ה"הקב ואת כולם, דברים מיני כל

, למלוכלך זה את ונהפוך זה את שניקח כדי בהם, לא
, יפה למשהו זה את להפוך צריכים אנחנו, למכוער
  .ישראל לעם למתאים, למיוחד

 לכסות כדי, עצמנו את לכסות כדי בגדים לנו נותן' ה   
לאיזה  זה את להפוך לא. לכסות שצריכים הדברים את

התקשטות כדי למשוך תשומת לב ולהחטיא אחרים, 
להתגאות, הבגדים נועדו  בשביל זה את לנו נתן לא הוא

  בעדינות ובצניעות.  עצמנו את רק כדי לכסות
בחוץ או  כדי לצעוק, לשיר פה לנו נתן הקב"ה לא   

 ממנו לבקש, איתו לדבר פה לנו נתן ה"הקב, לקלל
 לפרנס אותנו, לתת לנו בריאות, לבקש ,אותנו להציל
 מתוקים טובים ילדים כמו יגדלו שלנו שהילדים ממנו
 כמה שלנו הלב כל עם' לה ולהגיד לשיר שנוכל גם '.וכו

 חלקים גם לשיר אפשר. שלו התורה עםו איתו שאנחנו
 יהיה רק וזה ולשיר ולשיר לשיר, ך"התנ של, התורה של
 זו ה"הקב על במיוחד אהובים הדברים אחד. טוב

, ישראל לעם, לנצח שייכים שהמילים שירה זו. השירה
. ברא ה"שהקב הטובים הדברים לכל, למצוות, לתורה
 האהבה את להעלות האדם לבן עוזר, ליופי שייך הכל
 עוזר זה, לשיר אוהבים יהודים. חזק מאד ה"לקב שלו
, שטויות על לא. הקדושה השירה מאד מאד להם

  .חשובה מאדהיא  זה הקדושה השירה
 ה"שהקב מהעל  לחזור חייבים חייבים, אבא, אנחנו   

אם  אבל. זה את ללמוד בעיה לא זה, כתוב זה, רוצה
, אוי אוי אוי הבנות מתלבשות איך, מ"יע על מסתכלים

 כל זה. צנועה? להיות זה מה מבינות לא הם מה, אבא
  .לדעת רוצים לא פשוט, לדעת רוצים פשוט אבל לא כך

 אבל, בתורה חזק שמחזיקים יהודים עוד יש' ה ברוך   
 להתפלל צריכים. מעמד יחזיק זה זמן כמה יודע לא אני
 ופשוט מקום מכל יהודים לאסוף צריכים, הכוחות כל עם
 את ישמע' שה כדי ולהתפלל ולהתפלל להתפלל יום כל

  .השלימה לגאולה אותנו יביאו שלנו התפילות
 הגוים! עתיד שום אין זה בלי! עתיד אין אבא זה בלי   

 שום, רגישות שום בכלל להם אין כי, ככה גם ייעלמו
  .עצמו ה"לקב קירבה שום, עדינות

 להחזיר! בתשובה לחזור חייבים חייבים עמ"י אנחנו   
 היהודים כל את להחזיר! בתשובה שלנו הילדים את

  .אותנו יצילמה  וזהבאמת  בתשובה
 הרבה אפילו! שקר שקר שקר העולם מלא עכשיו   

 אנחנו. מלא מלא. כן גם שקר הם צדיקים מהכביכול
 להתחיל! שניה לא! לחכות לא, להתחיל חייבים חייבים

 כל ובמעריב בשחרית ולהתפלל להתאסף יום כל
, ולהתפלל להתפלל להתפלל חייבים אנחנו, התפילות

' וכו בית עוד נבנה אולי תכנונים לעשות להתחיל ולא
 ישמור' ה לכם יהיה לא, לא אם כי, יש שיש מה. לא

 ורק ה"הקב -אחד  אל רק יש. עכשיו שיש מה אפילו
  .מלבדו עוד אין. נצחים לנצח להגיע יכולים אנחנו איתו

  .טוב כ"כ נראה לא שאתה אמרה אבא: אמא
, טוב מרגיש לא אני, טוב נראה לא אני אבא, דניאל: נכון
יש חלק  חוצפה., נורא כועס אני, הרגל כף ועד מהראש
 ויש חלק שלא, בכלל יהודים לא שהם ישראל בעם
 ויש יהודים, שהם אפילו בכלל יהודים להיות רוצים
שקר  זה היהדות של העניין שכל בטוחים שהם כאלה
  .יהיה לא זה אבל, אסורים דברים מעדיפים והם

 השלב את יבנו והם האמיתיים היהודים יישארוובסוף    
 פה שיושבים השקרנים כל אבל. ה"הקב עם יחד הבא
 אחד אל יש. לגמרי שלהם, העתיד את גמרו הם, עכשיו
 לנו לתת יכול הוא רק, ישראל-עם עם הוא, איתנו והוא

   לקחת יכול הוא חיים ורק
  . לא אז שלא ומי, יחיה' ה רצון את שעושה מי

קשה, אבל היה יכול להיות הרבה  אבא: אמנם המצב
יותר קשה, הייתה יכולה להתחיל מלחמה מהצפון 
ומהדרום יחד, היו יכולים להיות אלפי הרוגים, אלפי 
שבויים ח"ו. נפלו מאות טילים והיו מעט נפגעים, אפשר 
 ה"ממש לראות כמה ניסים הקב"ה עושה לנו, הקב

 נכון, אותנו אוהב ה"דניאל: הקב אותנו. מרחם אוהב
. ישרדו לא ה"קבה את אוהבים שלא אלה אבל אבא
 יהודי הוא אם, שכתוב כמו ממש יהודי להיות צריך יהודי
  אז הוא ינצל. להיות צריך שיהודי כמו
 עם הלב כל בקב"ה עם להאמין פשוט צריכים אנחנו   

 מכל שלנו הילדים את להציל כל הנשמה. אנחנו צריכים
 כל וגם השטחי הלכלוך וגם הגופני הלכלוך הלכלוך, גם

  לנקות. צריכים הלכלוך כל, הרע
אבא: רוב התקשורת מלאה בפוליטיקה, מלחמות 
שבויים ומחלות, מתי קראנו או שמענו פעם אחרונה 

את  היצר הרע מביא לנו? קדושה על או צניעות על פרק
העיתונים חינם עד הבית! אנחנו צריכים לנקות את 

  ?הבית מכל הזבל, מה דעתך
 אבל, לקרוא ירצו אמנם לא, תכתוב את זה, דניאל: אבא

. בעולם שקורה מה אחרי שיראו במיוחד. בסוף יקראו
 כביכול אפילו. גבול כל עבר המצב פשוט, אבא תשמע
 שרוצה ומי יהודים כמו לא בהחלט לבושים הם חרדים
 לא זו! הדרך לא זו, נצחים לנצח או עדן לגן להגיע
  ! םולגיהנ – הפוך אותם מביא זה! הדרך

 לבכות לבכות היום פשוט הצעירים על מצב הילדים   
 אני מה. זה על ולבכות הדתיים על לדבר, אבא לבכות
 לבכות זה. אסון פשוט אסון זה, אסון זה, אבא לך אגיד

  .ולבכות ולבכות
, כולם על להתפלל רק לבכות, לא לאמא תגיד   

 האבות האימהות הילדים, היהודים, על כל על להתפלל
 ולהתפלל להתפלל. כולם על, הסבתות הסבים

 את שנעשה השכל את לנו ולהתפלל, להתפלל שיהיה
 כל עם ה"הקב את ולאהוב מאתנו דורש ה"שהקב מה

  . הלב כל עם אותנו אוהב הוא הלב,
, שלנו הקרבה את ,שלנו האהבה את הקב"ה רוצה   
השנים הוא ביקש  כל ותורתו,  איתו שנהיה רוצה הוא

 כי יש שנבין רוצה הוא. אחר דבר שום לא, מאיתנוזאת 
. תורתו ולשמור את לעשות כדי נולדנו ואנחנו אחד אל

 עם איתו להיות. לעשות מאתנו מבקש שהוא מה זה כל
 לא אותנו, שיציל מה זה אבל, קל לא קשה זה. תורתו
  .זה רק אותנו, שיציל דבר שום יהיה

  אלקיך"' ה את "ואהבת בתפילה אבא: אומרים
לא כולם , זה את מרגישים כולם לא אבל דניאל: נכון,

 זה מה יודעים לא פשוט הם, בכלל זה את מבינים
 עומק זה, עומק זה מהסרטים, משהו לא זה. אהבה
 שאתה בגלל, לאהוב זה מה יודע אבא, אתה .אמיתי
. אומר שאני מה את מבין אז אתה לאהוב זה מה יודע

 התורה ואת ה"הקב את לאהוב זה ה"הקב את לאהוב
 -לנו  מראה שהוא מה כל, אומר שהוא מה ואת כל שלו
  . נצחים לנצח שלנו החיים לתוך להכניס צריכים אנחנו

לאהוב  אומרת זאת, ה"הקב את אבא: לאהוב
כולם הילדים  -המשפחה, הילדים, את כל עם ישראל 

  של הקב"ה, לאהוב זה לתת, לאהוב זה לסלוח...
 לפחד לא אבל לפחד ממה אמנם יש, לפחד דניאל: ולא

  ? אבא מבין אתה. ה"לנו את הקב יש כי
מחכים שהחטופים יחזרו וחושבים שאחרי זה אנשים    

"עסקים כרגיל", אבל זה  -חוזרים למסלול החיים הרגיל 
ם לא רוצים להבין ה לא יהיה כך ולא אכפת לאף אחד.

שהרשעים לאט לאט משתלטים על כל העולם עם 
ם הרשעות והטומאה שלהם. ואם אנחנו לא נתנגד ע

הרבה כח ונלך לכיוון הקב"ה ותורתו אז אנחנו אבודים, 
  אבל התשובה שלנו תנצח אותם.
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  רשימת המסרים

נשלחנו להביא לכם את כל האמת כדי להציל 
  אתכם 

  .המשיח כבר פה
  .היהודים נגד מלחמה רק היא עכשיו המלחמה

  .ה"בקב שמאמין מי על לשלוט לא יכול השטן
הרשעים לא יודעים איזה הפתעה הקב"ה מכין 

  להם
 והם אחת בבת הרשעים כל את ימחק ה"הקב

  כמו ביציאת מצרים במכת בכורות. בשנייה ייעלמו
  .מיוחד משהו זה יהודי להיות

  .השבויים איפה בדיוק יודעים הם
 לא עמוק באדמהשנמצאים  שלהם הבונקרים כל

  אותם. יצילו
  .רחוק לא הסוף

  .כמה מכות נצטרך לקבל עד שנחזור בתשובה
הרשעים הקימו את מ"י כדי להביא לפה את כל 

  היהודים ולהפוך אותם לגויים.
  .לנצח להגיע יכולים אנחנו התורה דרך
  .ליעקב היא צרה עת

  .נעוריך חסד לך זכרתי
  .יגמר שזה ואחרי

  .מתחת למים או לאדמה שקערוב העולם י
  אהובים של הקב"ה תחזרו לאמת, העם ישראל

  
  של במצב בדיוק נהיה יגמר שזה ואחרי
  החטא לפני הראשון האדם

  השביעית האלף - השבת את נקבל ואז
  11/2024      בנימין, תשרי  תשפ"ה

  
המאמינים בקב"ה ובתורתו ושומרים על הילדים 
שיהיו כל החיים שלהם עם הקב"ה ותורתו, הם 

  העתיד של עם ישראל. 
ומה שהרשעים עושים לחטופים זה פשוט גורם    

להקיא? ולמה בכלל משאירים את החטופים שם? 
עדיף לנסות להוציא אותם משם, כי הרוב נהרגו 

יד, אסור בדם קר במצבים, שאני לא רוצה להג
להגיד מה שהם עברו עד שמתו. עדיף לנסות 

וכמה ילדים, בחורים וגם בחורות  להוציא אותם.
  יהודים מתים כל יום? למה?

  שאלה: איפה החטופים נמצאים?
תשובה: הם יודעים איפה הם נמצאים. זה שקר 

  שהם לא יודעים איפה הם נמצאים.
טרא אחרא יוצריכים להילחם, להילחם נגד הס   

א רוצה שעמ"י יבוא לא"י ויבנה שוב את א"י של
מי שלא שייך לקב"ה ולתורתו אין לו מה  הקדושה. 

לעשות בא"י. א"י כולה חייבת להיות קדושה 
  וקרובה אך ורק לקב"ה ותורתו. זו ארץ הקודש.

ומי שנכנס לארץ הקודש ברצון לחסל את   
הקדושה, בסופו של דבר ייעלם מהמציאות, פשוט 

א יהיה קיים יותר, לא בעולם הזה ולא הוא יעלם ול
מקום הנכון הואף פעם מ"י לא הייתה  בשום מקום.

  צריך לבוא ולשבת. מ"יעליו א
היא החיצונית, , "יישראל היא לא א-דינתמ   

 היא האמיתית, הפנימית"י הקליפה והיא תעלם, וא
ויש הרבה יותר  המוסתרת והיא קיימת לנצח.
נקית יותר ממדינת מזה. ארץ ישראל הייתה פעם ע

ישראל הקטנה והמסכנה. ובעתיד הלא רחוק, ארץ 
ישראל תחזור לגודלה הענק עם בית המקדש 

  השלישי והיא תישאר לנצח נצחים. 
מרכז הרשעים הגויים נמצא ברומא, ברומא,    

והם לא מאמינים באותו איש... לא! אלא בשטן! 
שמו וזכרו אשר  יימחהם מתפללים לשטן, ללוציפר 

  שמו וזכרו. ימ"חוב בתוך התפילות שלהם, כת
בעתיד הלא רחוק ה' ישלח את השביט אשר    

יהרוס את כל מה שהרשעים בנו בכדור הארץ והם 
רוב כדור הארץ יהיה יחד עם מה שבנו.  ייעלמו

או יקבר מתחת להרים שיתמוטטו  מתחת למים
עליהם. אבל ארץ ישראל עם כל קדושתה תחזור 

ה וקדושה, ועם ישראל שוב יהיה להיות גלויה וגדול
בירושלים שתהיה מאוד גדולה כמו שהייתה 

 יעזבתקופת דוד המלך ושלמה המלך. אף גוי לא 
  להילחם נגד הקב"ה, נגד תורתו ונגד עם ישראל. 

לא לשכוח, אין עוד מלבדו, שזה הקב"ה ותורתו,    
  ומי שהולך נגד ח"ו יעלם לנצח נצחים.

שבנו שגמרנו עם היטלר ח 2אוי לנו, אחרי מע"   
ימ''ש, אבל לא, לא גמרנו איתו. את היטלר הבריחו 

, וכן בעזרת הכביכול האמריקאים הוותיקןבעזרת 
הטובים לדרום אמריקה, מכנסיה קתולית לכנסיה 
קתולית אחרת. שזה מסביר לנו שהקתולים, 

חזקים בעסק של השליטה על העולם והם  הוותיקן
לם לא נמצאה גופתו רחוקים מלהיות צדיקים. לעו

של היטלר ימ''ש באירופה, כי הוא היה בדרך 
לדרום אמריקה, שם התחתן וחי עד גיל תשעים 
ומשהו. והרשעים שעמדו אחריו ממשיכים לדחוף 

  את העולם באותו כיוון גם היום.
ועוד  –רוב העולם שלנו הוא שקר שקר שקר    

שקר! עכשיו נעבור לארה"ב. כ"כ הרבה יהודים 
גור בארה"ב ואולי עדיין יש כאלה שרוצים, רצו ל

אבל לא כדאי. אוי לנו! מה היא ארה"ב? הרי הם 
גם גוים. גוים ויהודים אמריקאים מהר מאד תפסו 
שארה"ב זה כסף! זה כסף! זה חיים טובים בלי 
שום דבר אחר! לא צריך להיות שם יהודי כל כך. 

כסף! האם צריכים  להרוויחבשביל מה? צריכים 
חינוך? מה זה חינוך? מה זה חינוך? זה לא תורה 
בטוח. יש אמנם יהודים חרדים באמריקה, במיוחד 

, כמה וכמה רבנים גדולים התיישבו 2אחרי מע"
ובנו קהילות מאד מאד טובות. אבל הם יהודים 
מעטים יחסית. הרוב נהיו קונסרבטיבים או 

לל עזבו את רפורמים או איך שתקראו להם, או בכ
היהדות. ובסופו של דבר זה פשוט לבכות על זה 
  שכ"כ הרבה יהודים התרחקו מהיהדות באמריקה. 

למשל אצל היהודים שנהיו קונסרבטיבים,    
גדול ויפה, שזה כביכול  לבנייןהעיקר זה להגיע 

בית כנסת שלהם. ויש שם 'רב' שמגיע בליל שבת 
ם להתפלל במכונית שלו מפוארת, לא נורא א

נוסעים בשבת, מה זה משנה? יש להם אישור 
שאפשר לנסוע עם הרכב בשבת. והרב הזה עולה 
לדוכן ומדבר יפה ומרגש עד דמעות, ואחרי 
התפילה בליל שבת הוא מזמין את כולם לחדר 
אחר לראות שקופיות שעשה בנסיעה שלו לארץ 
ישראל. שקופיות להראות בליל שבת? אוי לו! 

  יפה אתם?איפה אתם עם ישראל? א
אמנם ברוך ה' ישנם יהודים חרדים בארה"ב    

אבל רובם הגדול לא חרדים. יש הרבה יהודים 
שחושבים שהם יהודים אבל הם לא יהודים בכלל 
בגלל שהאמא או הסבתא לא הייתה יהודיה ויש 

 הייתהעכשיו אמריקה   להם שם בלבול לגמרי. 
אמורה להיות בעד היהודים, אבל זה לא כך, זה 

קורה כך, זה הכל שקר. יש אנטישמיות עצומה  לא
באמריקה. מה אגיד לכם, אתם יודעים כמה 
יהודים נרצחו בדם קר בבתי חולים באמריקה בזמן 
הקורונה? כאילו שהם מתו מקורונה, שזה שקר! 
והקורונה זה היה שקר! כמה יהודים הלכו לעולם 
מזה. איזה שקר! איזה שקר! שקר של רופאים! 

סמוך עליהם או על מישהו מהם? אי איך אפשר ל
אי אי מה שקרה, מה שקרה זה היה ברור, זה היה 
ברור שהקורונה היה שקר, ושרצחו הרבה יהודים 

  שם. ולא רק שם, גם בארץ. 
היה שם רופא שחזר בתשובה, ובלי פחד אמר    

לו תרופה לכל  הייתהאת האמת על החיסונים וגם 
  .ה' יקום דמו)זה, ובסוף רצחו אותו (ד"ר זלנקו 

תדעו שיש מעט יחסית יהודים אמיתיים  עמ"י   
בעולם עכשיו. ויש המון רשעים שרוצים לחסל את 
כל מי שנשאר מהיהודים. כי הרשעים בסך הכל 

כי  –מפחדים בעיקר מהקב"ה ומהיהודים. ולמה 
הוא ילד השעשועים של  מ"יהם באמת יודעים שע

  הקב"ה לנצח נצחים והם מקנאים בנו. 
תבינו עוד דבר, מאז שבן גוריון היה ראש    

ממשלה, היו לנו לצערי הרב גם לפחות שני ראשי 
ממשלות שהיו גוים ולא רצו להתגייר. היה רק אחד 
מראשי הממשלה שאולי, אולי היה בסדר, מנחם 
בגין שהיה חובש כיפה היה מתנהג כיהודי. אבל 

, כולל גם יהודים ע"חכל השאר היו שייכים לס
  את יהדותם, כמו קיסינג'ר ימ''ש וזכרו.  שעזבו

אי אי אוי עם ישראל המצב הזה היום הוא על    
הפנים. ואני חוזר שוב ושוב, כולם חייבים לחזור 
בתשובה! לחזור בתשובה! תהיו עם הקב"ה 
בלבד! תנקו את הפנימיות שלכם! תנקו את 
החיצוניות שלכם! תנקו את הילדים ואת כולם! כי 

אין עתיד!!! ואלה  -תיד! תבינו בלי זה אין ע
שחושבים שהם חרדים ונותנים לנשים שלהם 
להתלבש כמו אני לא רוצה להגיד כמו מה, לא 
להסכים לזה! לא להסכים לזה! להסביר ולהסביר 

  ! ה' ירחם. המוותשזו הדרך אל 
הרשעים לא יכולים להשתלט על כל העולם.    

ת אפילו שהרשעים בונים בונקרים גדולים מתח
לאדמה עם כל הטכנולוגיה המשוכללת הכי הכי 
מתקדמת, כל זה לא יעזור להם, כי הקב"ה שולח 
עכשיו את השביט. והשביט יגיע, וכבר יש סימנים 
שהוא לא רחוק, ואף אחד! אף אחד לא יוכל 
להסתתר מהקב"ה! ובכלל, השביט כבר גרם 
להרבה אסונות טבע. מה שקרה בפלורידה זה 

  ם מצב מאד קשה. בגלל השביט, יש ש
פה בארץ אנחנו במיוחד במצב קשה, וזה לא    

ביבי שהוא ראש ממשלה של הכל. יש מישהו אחר 
שיושב באמריקה שהוא הראש לכל הדבר הזה, 
וזה לא ביידן הוא לא כלום, ולא יודעים מי זה 
בדיוק. ועכשיו הביאו לארה"ב מכל הארצות את 

ו אותם הכי זבל בבני האדם שיכול להיות. הכניס
דרך טקסס ופלורידה, שדרך מקומות כאלה קל 

לאמריקה, ואז נותנים להם אפשרות  להיכנס
מקום לגור,  –ולקבל כל מה שהם צריכים  להישאר

כסף, מה שהם רוצים. וזה כושים וכל מיני ארחי 
פרחי מקסיקנים מכל העולם, וכך נותנים להם 

  להיות שם באמריקה. 
ד ענין, ועכשיו בנוסף פתאום יש עו   

שהאוניברסיטאות הכי הכי חשובות באמריקה, 
לומדים עם  האינטליגנטיםאיפה שכל היהודים 

הגוים, שפתאום רוצים לסלק את כל היהודים 
משם. אז תשאלו למה? למה רוצים לסלק אותם? 
הם הכי טובים בלימוד שלהם, למה? כי כך הם 
קבלו הוראות לעשות. אמנם יש עדין מקומות 

ל יהודים, אבל מקומות אלה הם לא שמוכנים לקב
כל כך גדולים וחשובים כמו אוניברסיטת הרווארד 
וכו'. הם הולכים עכשיו נגד החרדים באמריקה, 
בעיקר נגד החרדים. ואלה שלומדים 
באוניברסיטאות הם בדרך כלל לא דתיים, אז לכן 
זה אומר שהם פשוט רוצים להתפטר מהיהודים 

  יים או לא. בכלל, וזה לא משנה אם הם דת
ויש להם בארה"ב גם מחנות ריכוז כמו שהיה    

בגרמניה הנאצית, רק שהמחנות האלה הם יותר 
משוכללים, ואפשר להרוג שם יותר מהר ובלי ריח. 
אוי לנו אוי לנו, אין סוף לזה! יש כשש מאות עד 
שמונה מאות מחנות ריכוז ברחבי ארה"ב וקנדה, 

יש גם מקום כזה ויש עוד מחנות ריכוז בכל העולם. 
לא רחוק מניו יורק. ולא יודעים בדיוק מי אלה 
הרשעים שעומדים בראש, רק יודעים מי היה 

  לפניהם, אבל לא את אלה של היום. 
הרשעים בנו מחנות ריכוז ואח"כ מצאו  2במע"   

דרך יותר טובה כדי לרכז את האנשים שהם לא 
צריכים אותם, ובנו מחנות פימה שהם בעצם 

 להיכנסיכוז בכל רחבי ארה"ב. אי אפשר מחנות ר
אל המחנות האלה. גילו שיש רכבות של שלש 
קומות, ובכל קרון יש תשעים מושבים שמגיעים עד 
למחנות האלה. הנוסעים יעלו על הרכבות האלה, 
כשהם בטוחים שהממשלה רוצה את טובתם 



ומביאה אותם למקום מבטחים שישמור עליהם, 
יעו למחנה הריכוז הם אבל בסופו של דבר עד שיג

מחנות  בכיווןימותו בזמן הנסיעה בקרונות האלה 
הריכוז. וזה אומר שבדרך לשם נשמו רעל שהוזרם 

האלה, וכך יחסלו אלפים  המוותלהם בקרונות 
אפילו ביום אחד. וזה  מהאוכלוסייהאלפים 

  באמריקה 'הדמוקרטית', כן כביכול. 
נשים והם בנו גם בונקרים בשביל האליטה, הא   

הנבחרים שלהם שהם בחרו. ולמה הם מתכוננים? 
למה הם נכנסים לתוך הבונקרים? כי כוכב השביט 
מתקרב. הם יודעים שהקב"ה שולח אותו והם 

 בונקריםיודעים שהם בסכנה, אז הם בנו לעצמם 
וכך הם חושבים שלא צריכים לפחד. לא כל אחד 

לבונקרים האלה, רק האליטה,  להיכנסיכול 
הכל, בתי קולנוע, איפה שם ויש להם  החשובים.

לגדל אוכל, ועוד ועוד דברים כדי להשתעשע וכו'. 
  אני לא רוצה לדבר על המגעילים האלה. 

עם ישראל! עם ישראל! להתעורר! להתעורר!!    
 יישאראנחנו בסוף! כדור הארץ כמו שהוא היום לא 

כך, הוא ישתנה ואי אפשר יהיה להכיר אותו. 
ממנו יהיה הרוס לגמרי, בלי צורה, ולמה, כי שליש 

בלי אנשים, בלי בתים, הכל יעלם. שליש יהיה 
פגוע קשה, אבל עוד אפשר יהיה לחיות בו. ושליש 
כמעט שלא יפגע, ובו תהיה ארץ ישראל האמיתית! 
האמיתית! וכל היהודים האמיתיים יחזרו לארץ 

ענקית בעבר, לא  הייתהישראל. ארץ ישראל 
דולה ואנחנו נחזור לזה, אבל ג הייתהקטנה, היא 

רק יהודים אמיתיים שחזרו בתשובה יזכו לכל זה. 
  אני לא יודע.  – יישארוכמה אנשים 

שזה  מקווהעם ישראל, בעתיד הלא רחוק, אני    
יהיה בקרוב מאד, היהודים יתחילו להבין מה 
קורה. החכמים והחכמות שביניהם יתחילו לחזור 
בתשובה, ואלה שכבר יודעים את זה יתחילו 
להחזיר בתשובה, שזה כבר התחיל. והשאר 
שהולכים עם הרשעים ומאמינים בשטן, הם 

  . ייעלמו, הם פשוט ייעלמו
רץ בסכנה, עם ישראל זו לא סתם סכנה. מי שבא   

ממש בסכנה. ומי שבכל העולם, בסכנה יותר 
גדולה! הרשעים בטוחים שהם לא בסכנה, אבל 
הם כן בסכנה יותר מאתנו. הם עוד לא תופסים את 
זה, כי הקב"ה שומר על עם ישראל האמיתי, ואף 
אחד לא יוכל ללכת נגד היהודים האמיתיים 
שמאמינים בקב"ה ובתורתו, היהודים שעמדו בהר 

י וצעקו נעשה ונשמע. וכל הנשים שלא נתנו סינ
לבעלים שלהם לקחת את תכשיטיהן כדי לעשות 
את עגל הזהב, כל הנשמות האלה חיים היום, 
הקב"ה שומר עליהם ואף אחד לא יכול לעשות 

 –להם רע. ואם הקב"ה ירצה להציל את העם שלו 
הוא יציל אותו! אין לו שום בעיה להציל את העם 

יכים לחזור בתשובה עם כל הלב שלו. אבל הם צר
  שלהם, עם כל המהות שלהם!

והרשעים שרוצים לפגוע בעם ישראל, אין להם    
שום אפשרות ולא תהיה להם שום אפשרות לחזור 
בתשובה. כל גוי ששונא יהודים לא תהיה לו 
אפשרות לחזור בתשובה, כי הוא בנוי לשנוא 

  ! ייעלמו, הם ייעלמויהודים, לקנא בהם. ואז הם 
כל אלה שהם כאילו יהודים, סליחה, הקב"ה    

יודע מצוין מי יהודי ומי לא. ויש כאלה שהם בכלל 
לא יהודים, והם בעצמם לא יודעים שהם לא 
יהודים בכלל, הם לא יכולים לעשות כאילו שהם 
יהודים. כי מי שמתגייר ורוצה כלפי חוץ להיות 
יהודי, ועושה כל מה שצריך לעשות בחיצוניות, 

בל בתוכו הוא לא רוצה להיות יהודי, ועושה זאת א
רק כדי שלא יהיו לו בעיות, זה לא יעזור לו. כי 

  הקב"ה והמשיח יודעים מי יהודי ומי לא. 
עם ישראל חייב לחזור בתשובה! חייב לחזור    

בתשובה! המלחמה הזו היא שקר! נכון שבחורים 
ובחורות נהרגים וזה לא אכפת לרשעים השולטים 

כי הם עושים את זה בכוונה! כי גם הם שייכים פה, 
  לרשעים האלה שרוצים להשתלט על כל העולם.

בן גוריון היה רשע! אולי הוא נולד יהודי, אבל    
הוא לא המשיך להיות יהודי. אתם זוכרים שהוא 
רצה שכל הנשים הצעירות גם ילכו לצבא? אתם 
זוכרים את זה? הוא ויתר על זה כי לא היה לו כח, 
כי הקב"ה לא נתן לזה להיות. בן גוריון שלח אנשים 

, והעבודה שלהם בברלין 2ע"שלו להיטלר לפני מ
לאסוף יהודים שהם מדענים ידועים,  הייתה

שלו, ולהביא אותם לארץ  לתוכניותשמתאימים 
שיבנו את מדינת ישראל, שבשביל לעשות כל מיני 

  דברים טובים ולא טובים.

עים היסטוריה ולא עם ישראל, אתם לא יוד   
יודעים את האמת של היום, לדוגמא האם אתם 
יודעים כמה יהודים יש בעולם? זה לא המספר 
שמפרסמים, כי רובם הם בכלל לא יהודים. אתם 

? מה מיליוןחושבים שיש היום בעולם חמשה עשר 
? הרבה מהם גוים, ואם לא מיליוןזה חמשה עשר 

תם, אז היו ביניהם כל כך הרבה גוים שספרו או
עכשיו זה הרבה יותר גרוע כי יש בינינו הרבה גוים 
בגלל נישואין שלא בסדר. למשל, לדוגמא מביאים 

הרבה מאד בנות מאוקראינה,  בכוונהלארץ 
  שיתחתנו עם יהודים מהארץ.

רק מזה נולדו הרבה ילדים שהם לא יהודים. הם    
מתגיירים פה חלק מהם, ומה זה הגיור הזה? 

בכלל לא גיור, בכלל לא גיור.  הרבה פעמים זה
והם מתחתנות עם יהודים ומביאות ילדים גוים. 
ובמיוחד שולחים לפה בנות שהן לא יהודיות, 
והדרך שעושים את הגיור עם האוקראיניות הם לא 

  בסדר בכלל.
מה ה' מצפה מאיתנו עם ישראל?, מה התפקיד    

שלנו עכשיו? תפקידנו להחזיר יהודים בתשובה! 
יד. עם ישראל חייב לחזור לקב"ה שהוא זה התפק

הכל יכול, והוא ורק הוא שולט בעולם ולא כל 
הרשעים ששולטים כביכול על העולם. הקב"ה הוא 
השולט על העולם, וזה העולם שלו! ועם ישראל 
הוא העם שלו! ואנחנו צריכים לעזור לכל היהודים 

  לחזור בתשובה. 
ים, המדינה רוצה להתפטר מכל היהודים האמיתי

להרוג אותנו ולגמור אותנו. אתם לא מבינים שאם 
לא נחזור בתשובה אז מה יהיה לנו? העולם לא 
יהיה! פשוט ה' יגמור את כל העולם, את כל 
היצירה שלו ח"ו, כי אין לו סיבה לקיים את העולם, 
אם עם ישראל הילד שעשועים שלו לא יקיים את 

זה  התורה. אבל זה לא יכול להיות וזה לא יהיה.
לא יקרה. הקב"ה יחזיר את ארץ ישראל כמו 

פעם, ועם ישראל בעתיד יחזור בתשובה,  שהייתה
והוא יהיה במצב עוד יותר טוב ממה שהיה. והכל 
תלוי בכם! התפקיד שלכם לחזור בתשובה, 

  ולהחזיר יהודים בתשובה. 
ואנחנו  אחד אחד היהודים יעברו מבחןכל ו   

יהודים חיים לפי נרעד. וחייבים להוכיח שאנחנו 
מצרים  ביציאתהתורה ושאין עוד מלבדו הקב"ה. 

כשהיהודים עמדו על שפת הים ולא ידעו איך 
אפשר לעבור את זה, אבל הקב"ה אמר לעבור את 
זה, שני אנשים גיבורים הראשון נחשון ועוד אחד 
וכך עוד ועוד קפצו למים והמים נבקעו, וכך אנחנו 

  הקב"ה לגמרי.צריכים להוכיח שוב שאנחנו עם 
אי אפשר להיות כל הזמן בגלות קשה ביותר ולא    

לעבור מבחן, חייבים, כל היהודים שעוברים את 
המבחן רואים שזו אמת, כי הם עברו הרבה 
מבחנים במסירות נפש. ובסוף המבחן הגדול הזה 
רוב היהודים יראו ברור להקב"ה שהם נאמנים לו 

תר מאוחר עד הסוף בלי לדעת מה פירוש הסוף. יו
  יבינו שהסוף זה להיות חלק של הקב"ה. 

האמיתית הגדולה כמו שהייתה  "יהם יהיו בא   
בימים ההם בזמן דוד המלך, שלמה המלך, והיא 

מאוד גדולה ויהיו בה הרבה הרבה יהודים,  תהיה
  .היהודים יחזרו בתשובה אמיתיתרק כי 
אוי אוי, אני לא יודע איך זה יסתדר. ברור    

שהקב"ה יסדר את הכל. הגויים ייעלמו, במיוחד 
אלה, והם הרוב, ששונאים את היהודים וקינאו 
שאנחנו עם ישראל שייכים לקב"ה. הקב"ה הוא כל 
יכול ולא אף אחד מהם, ולא אף אחד מהם. הקב"ה 

, האימהותברא את הכל, את כל הילדים, את כל 
כל האבות היהודים. וגם את הרשעים הוא את 

ברא, כדי לעזור לעמ"י לחזור בתשובה. דרך אגב 
  זה הסוף של התיקון של אדם הראשון.
  שאלה: אנחנו בתוך מלחמת גוג ומגוג?

תשובה: אנחנו נעבור את גוג ומגוג ונהיה בסופו 
  של דבר חלק של הקב"ה.

  שאלה: המלחמה הזו התחלת הגאולה?
התחלת הגאולה וכבר יותר ויותר  תשובה: זו ודאי

יהודים מבינים מה קורה. זה לא שאנחנו מצליחים 
לגמור את האויבים ככה. אנחנו נצטרך קודם כל 
לחזור בתשובה כולנו. לאט לאט הכל יסתדר, מי 
שלא יהודי ונכנס לתוך עמ"י כאילו שהוא יהודי, 
אנשים כאלה אין להם חיים. יש המון בין היהודים, 

  יכול הם יהודים, אבל הם לא יהודים.המון שכב
שאלה: ואם לא שומעים ולא רוצים להיות צנועים 

  ולא מתנהגים כמו שצריך?
תשובה: זו הבעיה שלהם. יהודי צריך להיות צנוע. 

  יש המון שלא יודעים בכלל מה זה להיות צנוע.
ה' שולח אנשים להגיד את האמת. תפתחו את 

  זו האמת? האוזניים ואת העיניים ותחשבו מה 
בזמן הזה היהודים צריכים לחזור בתשובה. 

  החרדים צריכים לחזור בתשובה.
קשה לאנשים להאמין באמת, כי רוצים להישאר    

בשקר שבנו מסביבם. באמריקה במיוחד מרוויחים 
  המון כסף ועכשיו יש בעיות קשות עם הכסף.

אתם לא מבינים מה מתכננים לנו הרשעים?    
רוצים להיפטר מאיתנו בכלל.  בעוד כמה שנים הם

והם בטוחים שאפשר להתפטר מהקב"ה בכלל חס 
ושלום. הם יודעים שהשביט בדרך ושהעולם 
יתהפך מזה, וזה כבר התחיל, יש המון אסונות 
טבע, אבל לא אומרים את זה בשום כלי תקשורת, 

  לפעמים אומרים משהו, כי רואים את זה.
אנשים רוצים להיפטר מהיהודים וגם מסוג    

אחרים, אבל בעיקר רוצים להתפטר מיהודים, ופה 
בארץ עוד יותר וכל מה שהם עושים עכשיו זה 

  שקר שקר שקר!
הם רוצחים בעצמם את החיילים, המטרה שלהם 

  היא להרוג כמה שיותר יהודים שרק אפשר.
  שאלה: אתה יודע כמה זמן תימשך המלחמה הזו?

תשובה: מה זה משנה? אנחנו עושים מה 
ב"ה רוצה וזה הכל. אי אפשר יותר מזה ואי שהק

אפשר פחות מזה. רק מה שהקב"ה רוצה מאיתנו. 
וכדי לשרוד, אנחנו חייבים לחזור בתשובה ולא 
משנה אם אנחנו יהודים שנחשבים כיהודים חרדים 
או כיהודים שלא שומרי מצוות, או שאנחנו בכלל 
יהודים שלא התגיירנו כמו שצריך, או בכלל לא 

  נו. ה' יראה לנו מי הם היהודים אמיתיים.התגייר
צריכים להיות אך ורק עם הקב"ה  מ"יאנחנו ע   

ועם תורתו, כי בסוף, בסוף כשנגיע לבית המקדש 
השלישי, אנחנו נסתכל בשמיים ונראה שהוא יורד 
בנוי ואנחנו רק צריכים לסדר את הבסיס שיהיה לו 
 איפה לנחות. ואז עם ישראל, הגברים קודם ונשים

אחר כך, כל אחד יכנס למקומו וכל אחת תיכנס 
למקומה וכולם יבכו משמחה. ואחרי זה כולם 

  ישמחו יתפללו וישמחו שוב.
  שאלה: מתי יתגלה מלך המשיח?

תשובה: יש לנו טיפת זמן עד שיתגלה לגמרי, אבל 
לא הרבה זמן. הוא יהיה בן אדם שלא מקבלים 

  אותו כל כך בקלות, כך כתוב גם.
  נדע שזה הוא? שאלה: איך

תשובה: אל תדאגו, מי שצריך לדעת ידע, זה לא 
העניין, העניין שלנו זה לחזור בתשובה ולהחזיר 

  יהודים בתשובה, גם את הכביכול חרדים.
לא כל חרדי הוא חרדי. ומה זה חרדי, המילה חרדי 

אבל אל תדאגו, אתם  מה היא אומרת? חרד, דואג.
  אמת.רק צריכים להחזיר יהודים בתשובה ב

  (ראה שאלה ותשובה בהמשך).
אני פשוט נדהם שעד היום אנשים לא מפחדים    

ממה שקורה ומסתובבים כאילו שלא קורה כלום, 
אבל צריכים להבין שנגמרה המסיבה ועכשיו זה 
רציני! ואנחנו עדיין לא הגענו לזה וכדאי להתחיל 
עכשיו. אנשים שיודעים לדבר ויודעים להחזיר 

ריכים להתחיל לעזור ליהודים יהודים בתשובה צ
  אחרים לחזור בתשובה.

, ייעלמוהגויים עוד מעט זה הדור האחרון,    
, הם יהיו חלק של הקב"ה, זה ייעלמויהודים לא 

היה החלק שהוא ברא ותיקן בכל הדורות שעברו, 
אנשים חזרו כל דור שוב לתיקון, ושוב לתיקון עד 

  שהכל יהיה מושלם.
ה כמו שהחכמים אמרו שאלה: בן, ככה זה נרא

שהעולם שהוא עולם המשיח יהיה כמו חבלי לידה 
  ציר ואתנחתא ושוב ציר, ושוב חוזר.

תשובה: אנחנו בשלב הלידה, כן זה כך. כן הכל 
שייך לזה. כוכב השביט יציל הרבה יהודים, הוא 
לא בא להרוס את עם ישראל, הוא בא להרוס את 

שלהם. הרשעים, לעצור אותם מזדונות ותוכניות 
כן הם מפחדים מזה, מהקב"ה. הרשעים הכי 

  גדולים מפחדים מהקב"ה.
ש. למה השלטון פה מסכן את חיילים, במקום 

  להפציץ מהאוויר בכוונה מכניסים חיילים רגלי.
ת. אמרתי לכם, שהם עובדים ביחד ולא רק הם, 
הרשעים שיושבים מעל הנשיאים, מחליטים 

ת האנשים להיכנס, והם אלה שמקדמים ומעלים א
שלהם, שאותם הם רוצים. אלה ששולטים הם כל 
מיני אנשים מכל העולם, ששולטים לפעמים דרך 
ארה"ב והמרכז שלהם בעיקר בארה"ב והם כולם 

  עובדים ביחד.



הרשעים רוצים לשלוט פה בארץ. הם לא רוצים    
שיהיה צבא חזק. הם רוצים לשלוט פה. הם לא 

ם, יהודים. רוצים שיהיו פה ובשום מקום בעול
מטרתם להחליש מאוד את העם היהודי. 
ומשתמשים בכמה יהודים, שלא מאמינים 
בהקב"ה ובתורתו ובוגדים בעם שלהם ומשתפים 

  פעולה עם הרשעים.
בוודאי הפחד של הרשעים זה הקב"ה, הם בכל    

אופן מפחדים מהקב"ה, אין להם שום אמונה, הם 
חזק לא מבינים ואין להם מושג עד כמה הקב"ה 

  יותר מהם והם יודעים שהוא הכל יכול.
ש. למה בזמן האחרון יש כל הזמן בעיות? וכל 

  השנה היו ניסים בלי סוף?
ת. הקב"ה עושה לנו דברים שנבין, שרק הוא כל 
יכול ולא אף אחד אחר. רוב האנשים בארץ לא 
מאמינים בקב"ה, אבל עכשיו אולי יתחילו, כי יהיה 

ים לשלוט, ראש מצב מאוד קשה והרשעים רוצ
ממשלה הוא סתם אחד, הוא לא כלום, הוא לא 

  מחליט מה קורה, ובכלל לא מבין.
ש. למה האשכנזים והספרדים החרדים יושבים 

  בכנסת? הם לא יודעים שהכל שם שקר?
מדינת ישראל ת. בטח שיודעים, הם חלק מזה. 

, הם רוצים להפוך הכל לגויי בנויה על שקר
לפני שהם משתלטים ולהשתלט על כל העולם. ו

על כל העולם, הם רוצים להרוג את רוב האנשים, 
  שלא יפריעו להם.

אנחנו יהודים, יהודי יש לו שכל, יהודי יש לו לב,    
יהודי יש לו עדינות, יהודי רוצה מה שכתוב בתורה. 
הקב"ה עכשיו לוקח את כל הכביכול יהודים ובודק 

  אותם, לראות אם יש להם את התכונות האלה.
וזה הדור אחרון עכשיו, היהודים יהיו הכי    

שלמים, היצירה של הקב"ה. הקב"ה עבד ועובד 
על היצירה שלו עוד מלפני האדם הראשון וגם 
היום, אלה שעוברים את המבחן יהיו חלק של 

  הקב"ה. אנחנו פשוט נהיה חלק של הקב"ה.
ש. מה ההבדל בין מי שחוזר בתשובה עכשיו לבין 

  ה פחד וסכנה בעולם?זה שיחזור כשיהי
ת. יש אנשים שלוקח להם יותר זמן לחשב כמה 
זה שתיים ועוד שתיים, או שזה אדם שלא מושך 

  אותו להיות יהודי אמיתי.
  ש. עלינו לדאוג?

ת. תהיו עם הקב"ה ולא צריך לדאוג. זה יהיה 
  מפחיד אבל יהודים אמיתיים יעברו את זה.

  ש. איך להחזיר יהודים בתשובה ?
לדבר איתם ולדבר איתם ולדבר איתם  ת. פשוט

עד שהשכל שלהם יבין את זה והוא יהיה מוכן 
לעשות משהו. יהיו הרבה דברים שיקרו, ה' ישלח 
מצבים קשים לעולם כדי שהיהודים יתעוררו ויבינו 
עד כמה הם צריכים את הקב"ה וצריכים לחזור 
בתשובה כדי להיות יהודי אמיתי ולא להגיע למצב 

  עדן.-שהיו צריכים לצאת מגן של אדם וחוה
הטובים ואנחנו נשמח ונודה לכל היהודים    

שלוקחים את המסרים שלנו  ומחלקים אותם כדי 
להחזיר יהודים בתשובה, להציל אותם ולהביא 

וזיכוי הרבים הוא הדבר הכי  אותם לנצח נצחים.
אהוב על הקב"ה כשמחזירים את ילדיו 

  המבולבלים הביתה והשכר על זה ...
  
  

  המשיח כבר פה
  יהודים רשעים שרוצים להפוך את א"י לארץ של גויים

  3-11-2024בן גולדן,   ב' חשוון תשפ"ה    
  
שלום. אני רוצה לומר לכם משהו שיכוון את כל    

היהודים לכיוון הנכון וזה קודם כל להיות קשורים 
אך ורק לקב"ה ותורתו ולא לאף בשר ודם, רק 

  לקב"ה ותורתו.
ליום המצב נהיה יותר קשה פה בארץ, כי מיום    

גם היהודים שמנהלים את המלחמה לא עושים 
שום דבר לשם שמיים, עושים את הכל בכוונה רעה 
מצד יהודים רשעים שרוצים להפוך את א"י לארץ 
של גויים בלי הדת היהודית והבוסים שלהם הם 
הרשעים שרוצים להשתלט על העולם ויש ביניהם 

ם הם לא המרכז, אבל שייכים גם יהודים, שאמנ
לזה ורובם הם לא יהודים כמו שצריך להיות בכלל, 
אפילו שיש להם שם יהודי וכו', אבל הם לא יהודים 
ומאמינים אך ורק בשטן עצמו, והם שייכים 
לארגונים שרוצים לחסל את עמ"י לגמרי 
ולהשתלט על א"י לגמרי ולהפוך אותה למקום 

  ל.שרק השקר שולט בלי הקב"ה בכל

הרשעים השולטים עכשיו במ"י רוצים בסופו של    
דבר לשלוט על כל העולם. יש להם כבר פה בארץ 
בסיסים אמריקאים עם חיילים אמריקאים ואין 
רשות לאף אחד להיכנס רק לחיילים האמריקאים 
וזה סודי, הם לא נמצאים במטרה להציל את עמ"י 
אלא לשלוט על עמ"י. וזו התוכנית של כל 

  ים" שמנסים כאילו להיות חברים של עמ"י. "הידיד
אף יהודי אחד  יישארהם רוצים לראות שלא    

בעולם ורק זה מה שירגיע אותם, אבל הקב"ה לא 
יתן לזה לקרות. המשיח כבר פה והשטן הוא אפס 
לעומת הקב"ה!. אף מדינה אחרת לא תצליח 

  להשתלט על ארץ ישראל.
מת ועמ"י הקב"ה הוא האמת, ארץ ישראל היא א   

האמיתי הוא האמת. והחיילים היהודים שנהרגו 
הם  -במלחמה והיו נאמנים לקב"ה ולתורתו 

  האמת, והם יחזרו לעולם הזה, הם לא נעלמו.
כל הגויים השונאים יהודים ורוצים להרע    

, לא יהיה וייעלמוליהודים, לא ישרדו בעולם הזה 
להם שום נצח, הם ייעלמו לגמרי, הקב"ה ימחק 

  תם.או
כל היהודים, גברים ונשים שהיו בהר סיני,    

הגברים שאמרו נעשה ונשמע והנשים אשר לא 
נתנו תכשיטים לבעליהן שרצו לעשות מהם עגל 

הם שלהם בגן עדן ויחזרו לעולם הזה עם  -הזהב 
כל הגברים שהיו נאמנים להקב"ה ולתורתו, כולם 

  יחזרו לארץ ישראל. 
ודל שהייתה פעם, ה' יגדיל את ארץ ישראל לג   

א"י תפרח ובית המקדש ירד בנוי מהשמיים עם כל 
יופיו, שרק יכול להיות ועמ"י האמיתי יבנה את 
הבסיס שעליו ינחת בית המקדש השלישי. ועמ"י 

  ישמח יצחק וגם יבכה משמחה.
ומדינת ישראל, שהקב"ה הקטין אותה ועכשיו    

הקב"ה ירחיב אותה והיא תהיה מאוד גדולה כמו 
יתה פעם. ויהודים ישמחו וגם יבכו משמחה, שהי

שסוף סוף הגענו לאמת ורק לאמת בלי שקר, בלי 
ספקות, בלי שאלות, כולנו נהיה אך ורק עם 
הקב"ה ועם תורתו ובסופו של דבר ירדו הצדיקים 
והצדקניות מגן עדן גם להיות איתנו בבית המקדש 
השלישי, גברים יכנסו לצד שלהם בבית המקדש 

שלהן ויבכו משמחה ויתפללו עם כל  ונשים לצד
הלב לקב"ה, כדי שהקב"ה יראה כמה שהם איתו 
ובסופו של דבר אחרי תפילה מכל הלב עם המון 
דמעות, יצאו החוצה ויקבלו בחזרה את ארץ 
ישראל והם יהיו גם בסופו של דבר חלק של 

  הקב"ה לנצח נצחים. 
  אין עוד מלבדו.

  
  -נשלחתי לעזור לכם להבין 

  ולמה אתם בעולם הזהמי אתם 
  7-11-2024בן גולדן,  ו' חשון תשפ"ה     

  
הרבה זמן עד שבכל העולם תהיה  ייקחלא    

מלחמה קשה. ואני בן גולדן מתפלל על כל עמ"י 
כל הזמן. נשלחתי לעזור לכם להבין מי אתם ולמה 
אתם בעולם הזה. אני כל הזמן אומר לכם כי אתם 

להיות נצחיים. יהודים והקב"ה ברא את היהודים 
להיות נצחיים זה להיות עם הקב"ה ותורתו לגמרי 
ולעשות כל מה שהקב"ה מבקש, ולא לריב אחד 

  עם השני, שזה הדבר הכי גרוע.
אנו צריכים להיות גם צנועים. אנו לא יכולים    

להיות כמו גויים שהכל אצלם מבוסס על שקר. 
האמת היחידה היא להיות עם הקב"ה ותורתו, אין 

אחרת. היהדות מחנכת אותנו לסדר רוחני  אמת
  שעות ביממה. 24וגשמי בחיים 

הצבא במ"י לא מתאים לבחורי ישראל, מכמה    
בחינות: אין הפרדה בין בנים לבנות ובכוונה 
מערבבים ביניהם כדי לקלקל אותם. אין אוכל 
בהכשר כמו שצריך. אין תפילות מאורגנות. הרוב 

כיהודים בקב"ה העצום של חיילים לא מאמינים 
ותורתו. זה לא צבא יהודי, זה צבא שיש בו יהודים 
אבל זה לא צבא יהודי. מי ששולט במ"י הם לא 

  מאמינים בהקב"ה ובתורתו.
עם ישראל, עם ישראל, עם ישראל, אנחנו פה    

בארץ ישראל סובלים מאוד. כל כך הרבה חיילים 
וחיילות נפלו במלחמות. והמלחמה שאנחנו 

ה האחרונה פשוט נראה שאין לה נלחמים בשנ
סוף, הרבה חיילים נופלים ונראה שזו המטרה של 

  הרשעים.
הרשעים כבר שולטים על רוב העולם, הם נכנסו    

פנימה לא"י במטרה להשתלט לגמרי על א"י 

ולחסל את רוב היהודים גם בארץ וגם בכל העולם 
והתכנון שלהם הוא למרכז עולמי בירושלים חס 

וחים שהם שולטים על כל ישראל ושלום. הם בט
ועל כל היהודים, והם רוצים לחסל את כל היהודים 
בארץ ובחו"ל, כבר יושבים פה בארץ חיילים 
אמריקאים, ויש להם בסיס בדרום ובסיס בצפון 

  הארץ.
זה נשמע כמו סרט הוליוודי. וזה נכון, ממש נכון,    

כי הם גם השתלטו על הוליווד ובשנים אחרונות 
יצירת הסרטים, שקודם הסרטים לא היו  מתחילת

עם קול ששומעים ועכשיו הסרטים עם קול וגם 
צבע ועם כל מיני שכלולים ופעלולים שגורמים 

זו להיות מאוד מושכת ומשפיעה על  לתעשייה
דעת והתנהגות הקהל ומעוררים רגשות ופחדים 
שלהם שהם בסכנה דווקא מהיהודים וזה שקר 

אלימות, פריצות  גמור ללא שום בסיס. סרטי
  ודמיונות של חולי נפש. 

עם ישראל, כל זה הוא רק חלק ממה שהרשעים    
רוצים לעשות כדי להתפטר מעמ"י, כי עמ"י שייך 
לקב"ה ולמעשה כולם שייכים לקב"ה וכל היקום 
שייך  להקב"ה, אבל רק עמ"י הסכים לקחת על 
עצמו להיות נאמן לקב"ה ותורתו ולכן יש המון גויים 

צים לחסל את עמ"י כדי להשתלט על כל שרו
  העולם.

היטלר רצה לעשות את זה יחד עם אנשים    
שמעליו, אבל ה' לא נתן להם. וכל פעם בהיסטוריה 
כשהרשעים רוצים לחסל את עמ"י כי הם רוצים 
לשלוט על כל העולם, אבל הם מפחדים מהקב"ה 
ומעמ"י. בכל אופן אפילו שעמ"י מועט לעומת 

  מצליחים לחסל את עמ"י. הגויים הם לא
שהיא תפרוץ בעתיד  3ואנחנו מגיעים למע"   

הקרוב מאוד ושוב הגויים ינסו לחסל אותנו 
ולהשתלט על מ"י וגם הפעם יצליחו, והפעם זה 
הפעם האחרונה, הם לא יצליחו וכל אלה שניסו 
למחוק את עמ"י ואת הדת היהודית חס ושלום, הם 

לנצח נצחים יחד עם הכביכול  ייעלמובעצמם 
  יהודים שהולכים אתם.

עם ישראל, תחזרו בתשובה. תחזרו להיות    
היהודים אמיתיים שלומדים תורה ומפנימים את 
התורה, וחיים את התורה, יהודים שבונים בתים 
שמלאים אך ורק במה שמותר ליהודים ולא כל מיני 
דברים זרים שלא שייכים בכלל ליהודים לבנות 

ים של קדושה, לגדל ילדים בקדושה ואז שום בת
  דבר ושום בן אדם לא יכול לעשות לנו רע.

עם ישראל, הזמן עובר וסוף העולם כמו שאנחנו    
מכירים אותו מתקרב, עם ישראל האמיתי יחיה, 
המשיח כבר פה והקב"ה לא יתן לרשעים להמשיך 
לחסל יהודים כמו הרבה גויים שניסו בהיסטוריה 

מ"י ואת הדת שלהם ואת האמונה לחסל את ע
  שלהם בקב"ה ותורתו. 

עם ישראל אין זמן, הזמן רץ, המלחמה הנוכחית    
תהפוך למלחמה עולמית. לא לפחד. תהיו עם 
הקב"ה אפילו אם נראה לכם שאין תקווה חס 
ושלום ואי אפשר להילחם נגד הרשעים ואפילו אם 
הם ישתלטו על כל א"י, הקב"ה יחסל את כל 

וישאיר את כל היהודים בריאים ושלמים  הרשעים
  בכל העולם.

ואחרי זה אנחנו עם ישראל נראה איך הקב"ה    
לוקח את ארץ ישראל הקטנה ומרחיב אותה עד 
שתהיה כשליש העולם עם פרחים, עצים, עצי פרי 
טובים ויפים וכו'. לא יהיה לנו רעב ולא יהיה לנו 

תגלה, פחד, כי יהיה ברור שה' איתנו וגם המשיח י
ה' ישלח את בית המקדש השלישי והנצחי 
מהשמיים בנוי ומוכן ועם ישראל יעשה את הבסיס 

  שעליו ינחת בית המקדש השלישי.
ואז, רק עם ישראל יכנס לבית המקדש השלישי    

ויקריבו קורבנות, יתפללו, הגברים בצד שלהם 
ונשים בצד שלהן, ובסוף כשיצאו מבית המקדש 

את ארץ ישראל כמו שהייתה  יראו עולם אחר. יראו
פעם כל כך יפה וקדושה וכל עם ישראל שוב יהיה 

  קדושים והפעם זה יהיה לנצח נצחים.
מה שאני מתאר פה זה בקיצור. לא יהיה קל    

להגיע לקדושה הזו, אבל ברגע שאנחנו נהיה שם, 
זה יהיה לנצח נצחים. אז עמ"י, אין הרבה זמן. אני 

המהות שלי,  מבקש ממכם מכל הלב, עם כל
לחזור בתשובה יחד עם המשפחות שלכם, עם 
הבעלים ונשים וילדים ולהישאר כך עד גילוי האמת 

  ולנצח נצחים.
הקב"ה לא יעשה לנו עוד מבחנים כי אנחנו נהיה    

שלמים, הכל יהיה לנצח נצחים, עם ישראל יהיה 



חלק מקב"ה. הקב"ה ברא את היהודים ובסופו של 
חלק ממנו לנצח נצחים. דבר הם יוכלו להיות 

שהכל יהיה רק טוב, רק קדוש, וזה רצון הקב"ה 
שברא את אדם הראשון ואת אשתו וכל השנים 
הוא מתקן את החיסרון שיש באדם, הוא עובד 

  להגיע לאדם ואשתו שיהיו שלמים בלי שום פגם.
הקב"ה ברא את כולנו, את עמ"י וגם את הגויים.    

  נו, לא ישרדו.הגויים שהם רשעים ושונאים אות
כל יהודי שהקב"ה בורא הוא עולם ומלואו, גם    

נשים יהודיות וגם גברים יהודיים, צריכים להיות 
  מושלמים.

הקב"ה משלים בכל דור ודור את הבעיה שהייתה 
באדם הראשון ואשתו. ועכשיו היהודים יהיו ממש 

  עם הקב"ה לנצח נצחים.
  

  מדינת ישראל מתחילתה ועד סופה היא שקר
  10-11-2024ן גולדן,  ט' חשוון תשפ"ה     ב

  
עם ישראל, אני לא יודע מה להגיד לכם או איך    

להגיד לכם, כשאני מתעורר בבוקר, אני מתעורר 
עם דמעות כי אני מסתכל החוצה ורואה את עמ"י 
ואני רוצה רק לבכות, כי זה לא עמ"י כמו שהיה 
פעם, והצבא עוד יותר עצוב, כי לוקחים בחורים 
ובחורות בלי בעיות למות, בלי רגש. למה הם 

  צריכים למות? בשביל מה? בשביל מי?
איך הם רוצים לנצח את האויבים כאשר אין להם    

בכלל קשר עם הקב"ה, ורק הוא יכול לתת להם 
ניצחון. לראש הממשלה אין שכל יהודי בכלל, הוא 
לא שייך בכלל לעמ"י, זה הכל שקר והשקר הזה 

רי ובחורות, שחלקם תמימים לא מלא דם של בחו
מבינים מה זה שקר ומה זה אמת, לא מבינים 
שהישראלים עצמם יחד עם האמריקאים התחילו 
את המלחמה הזו כדי להשתלט לגמרי על מדינת 
ישראל ולהפוך אותה לארץ של גויים ולא של 
יהודים. וגם הם שלחו כמות גדולה של גויים בעיקר 

שואים שלא שייכים גויות מאוקראינה ועודדו ני
ואסורים של גויות עם בחורים יהודים, ובדרך כלל 
לא היה גיור אמיתי ולכן הילדים שנולדים מכך 

  גויים.
עם ישראל האמיתי, תפקחו את העיניים ותראו    

מה קורה בכל ארץ ובכל העולם כולל ארה"ב. 
רוצים קודם כל למחוק את העם היהודי, לסיים את 

ההיטלרים שאחריו כי הם רצונו של היטלר וכל 
שונאים את הדת היהודית והם מקנאים בקשר 

סופי שיש ליהודים האמיתיים עם הקב"ה, -האין
הרשעים עובדים חזק כדי להפריד בין היהודים 
לקב"ה, כדי לעשות נתק גדול שיפריד את הקשר 
העמוק שבין הקב"ה לעמ"י, ובשביל זה הם הקימו 

  יהדות.את מדינת ישראל, כדי להרוס את ה
כמעט כל ראשי ממשלות היו נגד  2אחרי מע"   

עם ישראל ותורתו ועכשיו המטרה שלהם היא 
להשתלט פה בא"י, הגויים הרשעים השתלטו 
כמעט על כל המדינות בעולם וכמעט כולם חולים 
בשנאה נגד היהודים. יש גויים שלא מאמינים בזה 
ברוך השם, אבל הם מעטים יחסית. והמצב היום 

וב היהודים לצערי הרב לא מאמינים הוא שר
בקב"ה, הם נולדו כיהודים אבל הם לא מאמינים 
והם מוכנים להתנהג כגויים ולבלות כגויים, הם 
יהודים אבל לא שומרים שבת ולא חגים ומוכנים 
  לחיות בטומאה והממשלה מעודדת את זה בגדול.

עם ישראל, מדינת ישראל היא מקום קטן יחסית    
ים פה. ליהודים הכביכול חרדים והרשעים שולט

 שייקחושבכנסת מאוד קשה להם, כי הם מפחדים 
מהם את הכיסא. אתם תראו בעתיד הקרוב, 
כשינסו להכניס בחורים ובחורות יהודיים בכוח 

  לצבא, תראו איזה בעיה תהיה מזה.
עם ישראל, הבעיה הגדולה שלנו היא שרוב עם    

ים לעשות ישראל לא מאמין בקב"ה שלא נדע ומוכנ
באותו  שהייתהמסיבות אסורות כמו המסיבה 

נגד  הייתהלילה בדרום, וזה היה בשבת ובחג והיא 
  התורה בגדול. הוזמנו לשם גם גויים מחו"ל.

ואנשים האלה מהמסיבה או שנהרגו או שלקחו    
יהודים, הרבה כבר מתו ומי  200-אותם לשבי כ

שנשאר בוודאי כבר חולה נפש ממה שעבר שם, 
חולים נפשית וגופנית וכל זה קיים בגלל  הם

שליטת הגויים הרשעים השולטים על העולם כולל 
  גם יהודים שעובדים איתם.

תחזרו לקב"ה  -עם ישראל, אני מבקש ממכם    
ולתורתו כי אם לא אז כל אלה המעדיפים את 
החיים של שקר יקבלו מוות הרבה יותר גרוע ממה 

עתיד, אין לכם שעושים עכשיו הרשעים ואין להם 
נצח. רק יהודים הנאמנים לתורה ולמצוות של 
הקב"ה יכולים להגיע לנצח נצחים. את הגויים 
שבא"י הקב"ה ימחק לגמרי יחד עם היהודים 

  שכנראה שהם לא יהודים והם לא אמיתיים.
עם ישראל, אין זמן, אין זמן. כל העולם בעתיד    

 ויהיה הרס עצום בערים 3ע"הלא רחוק יכנס למ
  גדולות בכל מיני מקומות, הן יפלו.

ובנוסף לזה, השביט יגיע ויהרוס הרבה מאוד    
מדינות, כמו ארה"ב. הרבה מארה"ב תיהרס בגלל 
הרשעות שהולכת שם בכוונה נגד היהודים. וכל 
מדינות אירופה שבכוונה נתנו לערבים מכל מיני 
מדינות שהם אנשים לא ברמה גבוהה להגיע 

ת אפילו תלוי מאיפה שהגיעו, באוניות או בסירו
הרבה מתו בדרך לא הגיעו, והרבה הגיעו לכל מיני 
ארצות באירופה והם שונאי יהודים ובכוונה נתנו 

  להם לבוא.
עמ"י, אנחנו עם יחסית מאוד קטן, אבל הקב"ה    

יציל אותנו אך ורק אם אנחנו איתו, כי אם לא אז 
אין בשביל מה לחיות. ואם אתם חושבים, שאני 
מדבר חריף מדי וכך זה לא יכול להיות, תזכרו את 
המילים שלי, ותראו שהם יתגשמו וזה כבר 

  מתגשם.
הרבה מהחטופים באותו שבת וחג ביום כזה    

קדוש עשו דברים מגעילים נגד התורה בשבת 
ובחג ובכלל דברים נגד התורה, דברים שאסור 
לעשות ובגלל זה לא רק הם סובלים, נחטפו גם 

, זקנים, אנשים שלא היו מעורבים ימהותאילדים, 
  במסיבה הזו.

עם ישראל, אני מבקש ממכם, כואב לי הלב,    
אנחנו עם שהקב"ה ברא במיוחד להמשיך את 
האמונה והביטחון בקב"ה ולהגיע סוף סוף לבית 
המקדש השלישי ולנצח נצחים, אבל אני לא יודע 

  איך לשכנע אתכם לעשות תשובה.
ילתה ועד סופה היא שקר. מדינת ישראל מתח   

האמת היחידה היא בתורת משה ואנחנו עם 
ישראל אמרנו בהר סיני ברור "נעשה ונשמע" 

  ואנחנו חייבים לעמוד בזה לנצח נצחים.
  

  כל הצרות שלנו הם בגלל העבירות שלנו
         24-11-2024   בן גולדן,   כג' חשוון תשפ"ה

  
אנחנו אוי עם ישראל, עם ישראל, עם ישראל,    

מתקרבים מאוד מאוד לשינוי מאוד גדול בכל 
העולם. מדינת ישראל בסכנה גדולה, כי הרשעים 
שרוצים להשתלט על העולם, רוצים קודם כל 
להשתלט על מ"י ולהפוך אותה למרכז השלטון 
העולמי שהם, אבל לא של יהודים, אלא של הלא 
יהודים. התוכנית שלהם קיימת כבר הרבה שנים 

ם רוצים "כאילו" לעזור לעם ישראל ועוד מעט ה
בא"י להילחם נגד כל האויבים שלה. כבר יש לנו 
פה בא"י חיילים אמריקאים ובסיסים צבאיים 
אמריקאים גם בדרום וגם בצפון. כלומר עוד מעט 
אנחנו נראה חיילים זרים בגלוי, כאילו שהם רוצים 
לעזור לעם ישראל להמשיך להיות בעולם הזה, 

אחרת. ברגע שזה יקרה, המטרה אבל האמת היא 
תהיה לשלוט לגמרי על מה שאנחנו קוראים 
"מדינת ישראל" ולהפוך אותה למרכז של הגויים 

  שרוצים להשתלט על כל העולם.
עם ישראל, התוכנית הזאת קיימת הרבה מאוד    

שנים, הרשעים בכל העולם שונאים את היהודים 
 ואת האמונה שלהם והם שונאים גם את היהודים

  שלא מאמינים שלא נדע, גם בארץ וגם בחו"ל. 
הרשעים גרמו למלחמות שיש עכשיו בין ישראל    

לערבים של מדינות שונות. הם רוצים להפוך את 
ארץ ישראל למרכז שלהם וגם רוצים להראות לכל 
העולם מי הכי חזק ומי בסופו של דבר רוצה לשלוט 
על כל העולם. הם קודם כל רוצים להשתלט על 

י ולגמור את היהודים. הם רוצים לגמור את מה א"
שהיטלר התחיל אלא שהפעם נראה חיילים 
אמריקאים פה ולא גרמנים הידועים בשנאה 
הגדולה שלהם ליהודים. הרבה אמריקאים שונאים 
את היהודים גם כן ובכלל רוב העולם הגויי שונא 

על הקשר הקרוב של הקב"ה  מקנאהאת היהודים 
  ליהודים.

יו האמריקאים גם יחד עם מדינות אחרות ועכש   
יוכלו להראות את שנאתם ליהודים ולתורתו בגלוי 

  בלי להסתיר ולהסתתר.
בארה"ב פתחו את השערים לכל מיני אנשים    

מסכנים מארצות כמו מקסיקו, דרום אמריקה, 

אפריקה וכו' כדי להטיל אימה בלגן ושנאה ליהודים 
י על ארה"ב שיושבים טוב וגם כדי להשתלט לגמר

ואחרי זה על א"י ומשם על ארצות אחרות בכל 
העולם, להביא את העולם למצב שלא יצטרכו 

  לסבול יותר מהיהודים "הרשעים".
בגלל קנאתם לעמ"י שהקב"ה קיבל אותם כילד    

שעשועים שלו, כעם הכי אהוב שלו לנצח נצחים, 
כי אף עם אחר לא רצה לקבל את התורה שהקב"ה 

העולם לא רצו להיות בטהרה וקירבה הציע. אומות 
לקב"ה ולתורתו, הגויים שונאים קדושה, הם לא 

  רוצים שיגידו להם מה לעשות.
תורת ה' מבוססת על אמונה וביטחון בקב"ה    

ודורשת מכל יהודי לחיות לפי מה שכתוב בתורה, 
תורת משה, להיות נקיים ברוחניות ובגשמיות, 

  וה אותנו.לחיות אך ורק לפי מה שהקב"ה ציו
הרשעים יודעים שהקב"ה נתן את ארץ ישראל    

ליהודים והם גם יודעים שרק הקב"ה ורק הוא כל 
  יכול אפילו שהם לא רוצים להאמין בזה. 

הרשעים רוצים להשתלט על מדינת ישראל והם    
כבר פה, כי יהודים רשעים נתנו להם פתח להיכנס 

ה עוד ולהשתלט עוד מלפני בן גוריון כשהארץ היית
תחת שלטון טורקים ואחר כך תחת שלטון 
האנגלים שרצחו לא מעט יהודים, ובן גוריון נתן 
לרשעים את המפתח הגדול להיכנס במדינת 
ישראל וזה היה התכנון של האו"ם. אבל זה לא 
יעזור להם, כי הקב"ה יודע שרק עם ישראל יכול 

  להיות בסופו של דבר חלק ממנו לנצח נצחים.
באירופה וזה  2ד יהודים נהרגו במע"הרבה מאו   

קרה בגלל שרוב הגדול של היהודים אז באירופה 
עזבו את הקב"ה ותורתו. אחרי המלחמה הזו 
הרבה יהודים ששרדו, ברחו לישראל, שהייתה 

 2-תחת שלטון אנגלים רשעים. אחרי מלה"ע ה
האו"ם נתן ליהודים בארץ ישראל להיות עצמאים 

לק של התכנון במדינת ישראל וזה היה הח
להשתלט על ארץ ישראל ובסופו של דבר לגמור 

  את רוב היהודים המאמינים.
  
עם ישראל, המלחמה הנוכחית היא נגד    

היהודים, יש בין היהודים מרגלים והם מקבוצת 
הרשעים הפועלים מאות שנים כדי לדלל את 
מספר היהודים בעולם הזה וגם להשתלט על ארץ 

ה' לגמרי, שלא תהיה ישראל ולגמור את תורת 
  קיימת יותר חס ושלום.

הרשעים רוצים שכל הדברים הכי מגעילים, הכי    
לא שייכים לטהרה, לחיי טהרה ומצוות יהיו חלק 
מחיי היהודים, יטמאו את היהודים וימלאו אותם 
בטומאה שהולכת נגד ה' שלא נדע ונגד תורתו חס 

קי ושלום. אבל מי שחי לפי תורת ה', נשאר טהור, נ
  רוחנית ופיזית, בגוף ובנפש.

הרשעים מאמינים בשטן ועם ישראל מאמינים    
אך ורק בהקב"ה. הרשעים לא יצליחו לפגוע 

  ביהודים ובאמונתם ובטחוני בהקב"ה ובתורתו.
עמ"י לא לפחד, תחזרו בתשובה עכשיו, תסלקו    

את כל הרשעות והלכלוך הרוחני שקיבלתם 
תחזרו לקב"ה מהגויים, תחזרו לאמת עכשיו, 

  ותורתו.
אנחנו באמצע מלחמה איומה כל כך, הרבה    

יהודים נהרגו, צדיקים ולא צדיקים. והרשעים 
שכאילו הם ידידים שלנו וברור שהם לא ידידים 
שלנו רוצים להשתלט לגמרי על מדינת ישראל, הם 
רוצים גם להשתלט ולהתפטר מהיהודים 

  ומהיהדות.
קב"ה ורק הוא כל אבל עם ישראל, לנו יש את ה   

יכול והוא לא יתן לרשעים לממש את זממם כמו 
  שהם תכננו ורוצים לעשות.

עמ"י, אבל כדי לנצח את הרשעים, כדי לחיות    
לנצח אנחנו צריכים לעשות תשובה אמיתית 
ולחזור לגמרי להיות ילד השעשועים של הקב"ה, 
לחזור להיות נאמנים לגמרי להקב"ה ולתורתו ורק 

סופו של דבר להגיע לבית המקדש כך נוכל ב
השלישי ולנצח נצחים כחלק של הקב"ה, כי זה 
המקום הכי נקי רוחנית והכי אמיתי שקיים והדבר 

  היחידי שיש לו עתיד בכלל.
אני לא יכול להסביר לכם יותר. אני רק מבקש    

מעם ישראל, לא לעזוב את האמת, את הקב"ה 
א הכל שהוא האמת, הקב"ה נקי לגמרי, הקב"ה הו

יכול ואנחנו עם ישראל חייבים להשתדל להיות 
כמוהו, כמו הקב"ה, לקבל את התורה, תורת משה 
כדרך חיים ולא לעזוב את זה ולא להיות כגויים 

הטמאים.



כל הצרות שלנו הם בגללנו, בגלל העבירות    
שלנו, כל החיילים שנפלו במלחמה הם רק בגלל 

  דיק.הפריצות שלנו, אנחנו אשמים והקב"ה צ
  ("צִַ+יק אַָ(ה ה' ויְָָ&ר מְִ&ָ$טֶי!:" תהילים קיט, קלז)

אין עוד מלבדו, אין עוד  -ולא לשכוח את הקב"ה    
מלבדו. וגם לא לשכוח שהשליח שלו כבר פה, הוא 
קיבל כוח נדיר מהקב"ה גם ברוחניות וגם 

  בגשמיות.
עם ישראל, זו אפשרות שלנו האחרונה לשרוד,    

היהודים שבאמת עם הקב"ה ועם כי רק אלה 
  תורתו, ישרדו. יהודים שלא עם הקב"ה, לא ישרדו.

 ילךמי שמת על קידוש ה' ממשיך להתקיים, הוא    
לגן עדן ויחזור עם אלה שתמיד נאמנים לקב"ה 

וכל מיני  2ויחד עם אלה שמתו בגרמניה במע"
ארצות אחרות ששם הרגו את היהודים בגלל 

מתו על קידוש השם והם היותם יהודים, שגם הם 
יחזרו לחיות שוב ולהתפלל בבית המקדש השלישי 
יחד עם כל הצדיקים וצדקניות היהודים מכל 

  הדורות, שיהיו שם בבית המקדש השלישי.
ולא לשכוח שהמשיח כבר פה, והוא כבר קיים, 

, ילדים והורים ויהודייהומשתדל להחזיר כל יהודי 
לנצח נצחים בתשובה, כדי שיגיעו בסופו של דבר 

  עם הקדוש ברוך הוא.
  

  לאדמהמתחת מתחת למים או  שקערוב העולם י
  25-11-2024    כד' חשוון תשפ"הדניאל,   

  
אסביר לכם, שהעולם בעתיד הלא  שלום שלום.   

רחוק, מעכשיו ועד פסח, ישתנה מאוד מאוד. כמו 
שבן כתב, יהיו בארץ ישראל זרים והם כבר פה 

האמריקאי, וההוראות שהם והם שייכים לצבא 
מקבלים זה להשתלט לגמרי על א"י. הרבה שנים 
הרשעים רוצים לשלוט לגמרי על א"י, ואפילו מיד 

ואולי לפני זה רצו לכבוש את א"י, אבל  2אחרי מע"
חיכו עד שמ"ע נגמרה והאו"ם פתאום הופיע 

 2כשוטר בינלאומי לשמור על השקט אחרי מע"
את ארץ ישראל, וזה  והם הסכימו שהיהודים יקבלו

יהיה שלהם, ולמעשה כל זה היה שקר, כי זה לא 
הרצון שלהם שיהודים ישלטו באמת על א"י, הם 
רצו בשקט רק לרכז אותם בא"י ובכל מיני שיטות 
להפוך אותם לגויים או לעשות מספיק מלחמות 
כדי להרוג אותם, אבל הם עצמם לא רצו לרצוח כי 

מן דאגו למלחמות זה לא יראה טוב, לכן במשך הז
שונות שיהיו בארץ בין ערבים מכל הסביבה כמו 
מצרים, סוריה, לבנון וכו'. כמה פעמים היו בעיות 
איתם וגם עם ערבים בתוך א"י שעשו פיגועים 
איומים באוטובוסים וכו', וכ"כ הרבה אנשים נשים 
ילדים תינוקות נהרגו. היו מצבים מאוד מאוד 

גדלה, יותר ויותר  קשים. ויחד עם זה ארץ ישראל
יהודים באו לגור בארץ במיוחד אחרי מלחמת 

  ששת הימים.
היום עם ישראל חייב להבין מה זו האמת ומה    

זה השקר. האמת היא שחיילים אמריקאים נשלחו 
לפה בכוונה כדי להשתלט כאן ויהיו עוד כאלה 
  שליחויות מקבוצות אחרות כמו אנגליה, צרפת וכו'.

עניין, ארץ ישראל הייתה צריכה והנה עוד דבר מ   
להיות עבור עם ישראל. הקב"ה ברא את א"י כדי 
להיות המקום שעם ישראל ישב בו ויחיה שם 
בשלום. אבל הגויים שמקנאים ביהודים ורוצים 
לחסל את היהודים, שזה רוב העולם הגוי, תכננו 
מלחמה בצורה אחרת הפעם, כאילו שערבים 

, וערבים מכל מתחילים את מלחמה נגד יהודים
מיני ארצות, נכון הם התחילו את המלחמה, אבל 
לערבים הפשוטים אין חשק ללכת למלחמות 
עכשיו, זה רק המנהיגים שלהם שסע"ח גייס אותם 
כדי ממש לגרום למלחמת עולם, זה עדיין לא הגיע 
למלחמת עולם, אבל באיזה שלב זה יגיע, שלא 

  נדע, ה' יעזור לנו.
שיהיו יהודים אמיתיים, כבר הרשעים לא רוצים    

מהגן הם מלמדים את הילדים ללכת נגד כל דבר 
השייך לדת היהודית והיום רוב היהודים בא"י לא 
מאמינים בקב"ה ותורתו לצערי הרב. ובעתיד זה 
יהיה הרבה יותר גרוע, יתחילו לתפוס בחורים 
שלא רוצים ללכת לצבא בגלל שאין להם שום רצון 

לא מתאימים ליהודי שומר  להיות בצבא עם תנאים
מצוות, כי אין כשרות, אין אפשרות להתפלל כמו 
שצריך ועוד יותר גרוע מביאים להם בנות קצינות 
לפקד ולשלוט עליהם. יותר ויותר מנסים בכוח 

  להכניס את עם ישראל לצבא כדי לקלקל אותם.
אז המצב הוא שרוב יהודים בארץ ישראל בכלל    

א מאמינים בהקב"ה לא מתנהגים כיהודים ול
ובתורתו, שלא נדע, וכל הזמן חושבים על טיסות 
למשחקי כדורגל או לטוס ללונדון לראות הצגות 
ולעשות שופינג קניות ולטוס לארה"ב לראות כל 
מה שיש שם ולאכול אוכל כמו נקנינקיות, 

  המבורגרים, ללכת להצגות וכו'.
הקב"ה לא יתן לזה להמשך. מדינת ישראל היא    

ארץ ישראל. מדינת ישראל היא שקר והיא לא 
  תעלם יחד עם הרשעים שבנו אותה.

עם ישראל, אני מבקש מכם, עם ישראל    
האמיתי, אנחנו קיבלנו סימן ברור בתחילת 
המלחמה הזו כשהערבים נכנסו למסיבה 
המגעילה האיומה, שעשו כל השנים בזמן האחרון 
 והפעם הם עשו את זה דווקא בשבת וגם שזה היה

בחג, וזה אסור לפי דין תורת ה'. ונתנו לערבים 
להיכנס בלי שמירה, בלי שום מכשולים ולחטוף 
יהודים צעירים, שרקדו ולסחוב אותם בצורות 

  איומות בחזרה לבסיסים שלהם.
אני לא רוצה לתאר ואסור לתאר את הדברים    

  איומים שהם עשו לילדים, לבחורות וגם לבחורים.
דינת ישראל שייכת לגויים. וכל זה קרה בגלל שמ

  ארץ ישראל שייכת ליהודים אמיתיים.
רוב הממשלה פה בארץ כביכול ממשלת מ"י לא    

. יש אנשים "ישייכת לא"י, רובם הגיעו לכבוש את א
בכנסת שהם יהודים באמת ויודעים את האמת, 

  אבל הם מפחדים לפתוח את הפה.
 ותאמינו לי ותראו בעצמכם שהקב"ה רק הוא כל   

יכול. מאז שבן גוריון כאילו פתח את הדלת לתוך 
ארץ ישראל בשביל עם ישראל, מאז הרשעים 
ששולטים פה, רק רוצים להפוך את ארץ ישראל 
למקום גויי לגמרי. הם יודעים שהקב"ה שולט פה 
ובכל העולם ובכל הבריאה ובכל זאת הרשעים 
הכריזו מלחמה על הקב"ה ועם ישראל, ורוצים 

הם בטוחים שהם יכולים לשלוט על לחסל את זה ו
  כל העולם, אבל טעות בידם והם לא יצליחו.

עזבו את  2בגלל שעם ישראל בעיקר אחרי מע"  
הדת היהודית וזה פתח להם את הדלת "לכאילו" 
היהודים להיות חלק מהמדינה ולהשתלט ברוב 

  המקומות.
אבל בעתיד עם ישראל האמיתי ישלוט פה    

בכל העולם בגלוי וכל בארץ, והקב"ה ישלוט 
היהודים הלא האמיתיים יעלמו לגמרי. וכל הגויים 

  .ייעלמושרוצים לחסל את עם ישראל גם 
השביט יגיע בעתיד הקרוב והוא יגרום לאסונות 

  טבע שאף פעם לא ראו בעולם הזה.
עם ישראל מחכים לנו זמנים קשים ביותר לא 
להתייאש לא להרים ידיים ותישארו קרובים מאוד 

  מת שזה הקב"ה ותורתו.לא
  אין עוד מלבדו.
  אין עוד מלבדו.
  אין עוד מלבדו.
  משיח כבר פה.

  לא לפחד.
להיות רק עם ה' וה' יהיה איתכם ועם כל עם    

ישראל. רוב העולם יעלם או מתחת למים או 
מתחת לאדמה, אבל ארץ ישראל תיפתח, בסופו 

  של דבר עם ישראל יהפוך לחלק של הקב"ה. 
כים להבין כמה זה קשה עכשיו, רוב אתם צרי   

 האוכלוסייההיהודים הם בכלל לא כמו יהודים, רוב 
שנחשבת ליהודים, הם לא יהודים, אפילו שהם 
נראים ולבושים כיהודים, הרבה לא מקיימים מצוות 
כמו שצריך. חייבים להתפלל, עם ישראל חייב 
להתפלל, שהקב"ה ירחם עלינו ויביא אותנו 

  גאולה שלמה.בריאים ושלמים ל
ואחרי זה עם ישראל בעזרת ה' יחזור לארץ    

ישראל האמיתית והקב"ה ישלח את בית המקדש 
השלישי כבר בנוי מהשמיים ועם ישראל יכין את 
הבסיס שעליו ינחת בית המקדש השלישי, ועם 
ישראל יבכה עם דמעות גדולות ויחד עם זה ישמח 

משיך ויתפלל להקב"ה ויודה לו, וירצו להתפלל ולה
להיות יהודים, ואלה שעזבו את הדת יחזרו 
לקב"ה. והיהודים שבגן עדן יחזרו לעולם הזה, ואני 

  אפילו לא יכול לתאר איזו שמחה זאת תהיה.
יהיה כזה הרס בכל העולם. השביט יביא את זה.    

מי שרוצה לטוס לארץ זה יהיה בלתי אפשרי או לא 
ים משנה לאן ירצה לטוס. כל העולם ישתנה והמ

יעלו מהאוקיינוסים והרבה מהעולם יהיה מתחת 
  למים.

יהודי אמיתי, ברגע שמשהו כזה מתחיל או    
אפילו יותר טוב לפני שזה מתחיל, כדאי להגיע 

לארץ ישראל, אבל רק אם מאמינים בהקב"ה 
  ובתורתו, כי אם לא, אז שום דבר לא יעזור.

  
  אהובים של הקב"ה תחזרו לאמת, העם ישראל

  12-12-2024    יא' כסלו תשפ"ה,  בן גולדן
  
עם ישראל, עם ישראל, עם  אוי אוי אוי אוי,   

  ישראל
יום  אני כותב וכותב בלי סוף. מה יהיה? מה יהיה?

אחרי יום, אני חולם חלומות מפחידים, מבוססים 
  על פחד, שהרשעים הכניסו לעולם הזה.

בואו נתחיל לדבר אמת שנוכל  אוי אוי אוי אוי.   
השתדלות לחיות חיים אמיתיים ולא חיים  לעשות

של חולי נפש שיעצו  אמרו לנו ולימדו אותנו שככה 
זה החיים, תחיו ככה ולא כמו שאתם רוצים לחיות 
כמו לקום בבוקר להתפלל להקב"ה, ללכת ללמוד 
תורה וכו' וכו', לא לא לא, הם רוצים שנעשה כזה 
 דבר, כי הם רוצים להפוך את העם היהודי ולחסלו

  לגמרי.
אבל לא תאכלו לעשות את הרשעות שאתם רוצים 

  לגמור אותנו בזה, לא, הקב"ה לא יתן.
עם ישראל האמיתי ילך נגד הרשעות ובסופו של 
דבר היהודים אמיתיים ינצחו נגד כל המיליונים, 

  זיליונים של רשעים עקומים.
יש יותר מידי יהודים  עם ישראל, תחזרו לאמת!  

סופו של דבר אתם תהיו רק שחיים כמו גויים, ב
מתים בלי קבר, מתים בלי הקדושה של יהודי 

  אמיתי.
וכל הרשעים שבעתיד  אוי לנו, אוי לנו, אוי לנו.   

הקרוב ינסו להשתלט על ארץ ישראל, זה לא יעזור 
  להם, אולי קצת יצליחו, אבל בסך הכל לא.

שנגיע לרגע, לרגע קשה הזה,  ,יהודים אמיתיים   
שהרשעים ירצו שנהפוך להיות מלוכלכים ורשעים 
כמו שהם, כשזה יגיע, עם ישראל יגיד: "לא! אנחנו 
לא מוכנים, לא מוכנים בשום פנים ואופן לעזוב את 
הקב"ה שלנו, שהוא כל יכול, והוא ורק הוא, יצליח 

  לגמור את כל הרשעים שיש בעולם הזה.
שביט והשביט יהרוג עוד יותר הקב"ה יביא את ה

אפילו טיפת  תישארגויים רשעים כאלה עד שלא 
זכר מהם, זכר של העולם גוי ששונא את הדת 
היהודית, שקיבלנו אותה בהר סיני ואמרנו נעשה 
ונשמע ומזה יודעים שאנחנו יהודים. היינו במצרים 
וברחנו הלכנו משם ואז הלכנו משם עם מעט אוכל, 

, רוב היהודים נשארו במצרים, אנחנו, מעט אנשים
שחשבו שזה המקום הטוב זה  במצרים, ולא לא 
האמינו במשה רבינו, לא האמינו שהוא כל כך 

  קרוב לה'.
ואנחנו עם ישראל, הגענו למדבר. נכון התלוננו 
ורצינו לחזור, אבל הקב"ה לא נתן לנו לחזור 
והמשכנו להיות במדבר ולמדנו ממשה רבינו מה 

י באמת. ועם ישראל אמיתי בסופו זה להיות יהוד
של דבר הגיע לארץ ישראל אמיתית, אבל קודם 
היו צריכים לקבל בצורה קשה להיות יהודי אמיתי 
בלי פחד, ואז השם אמר להם להתאסף בהר סיני 
הגברים, והקב"ה ראה שהם לא לגמרי מאמינים, 
לכן הוא הרים את ההר מעל הראש שלהם והכריח 

ע עם כל כוחם ועם כל אותם לומר נעשה ונשמ
ליבם והדבר הזה נשאר טבוע אצל כל יהודי בתוך 
נשמתו עד היום. ונשים עוד יותר טובות היו 
מהגברים, כי הם ממש נתנו כמעט את החיים 
שלהם כדי לא לתת את התכשיטים שלהן לעשיית 

 שהיהודייהעגל הזהב וזה רק מראה כמה 
  האמיתית חשובה אפילו יותר מהגברים.

צריכים לדעת, שאנחנו בסוף העולם כמו אנחנו 
  שאנחנו רואים בעיניים שלנו, הכל השתנה.

ואני רוצה להסביר לכולם, בעתיד הקרוב כל מה 
שקורה בעולם שנראה עקום ומשונה ונראה ממש 
סכנה, זו באמת סכנה, זה באמת משהו איום 
ונורא, והרשעים ששולטים ברוב העולם, הם 

הם שום אהבה לשום באמת מסוכנים ביותר, אין ל
דבר, חוץ ממה שאסור על פי התורה, והם רוצים 
לשלוט על כל העולם, הם כבר הגיעו לארץ ישראל. 
טראמפ שעכשיו הוא שוב נשיא ארה"ב, עושה 
רושם שהוא ממש אוהב את הקב"ה, אוהב את 
העם היהודי, אבל לא נראה לי בכלל, הוא מאוד 

סוכן, גם מסוכן ליהודים, לא שהקודם לו לא היה מ
הוא היה מסוכן ליהודים, אבל טראמפ באמת 
הצליח לשכנע את כל היהודים, שהוא בעד 
היהודים, בעד הדת היהודית ובעד עם ישראל, 
אבל זה לא נכון. הוא בעצמו לא אוהב את 



היהודים, הוא נשלח לבלבל אותנו, הוא הצליח 
בעניין הזה, שכביכול יש לו בת וחתן יהודים ויש 

דים, וזה הולך לבלבל את העם היהודי להם כבר יל
לגמרי. הוא מגיע לארץ וילך לכל מיני מקומות כדי 
שיכירו אותו, וימשיך את הרגשת היהודים שהוא 
באמת אוהב אותם, אבל זה שקר גמור ושקר זה 

  מאוד מסוכן עבור כל יהודי ויהודי.
יש רק דרך אחת לא  אוי אוי אוי, עם ישראל.   

הציונים, אם לא רוצים לתת לקשור קשר בכלל עם 
  בתי ספר לילדים, אז תלמדו אותם בבית.

להיות ממש סכנה בעתיד הקרוב והרבה  תעומד   
הרס. אבל כל זה בא לעזור לעם ישראל להידבק 

  לגמרי בהקב"ה ובתורתו.
ועם ישראל  זה הכל שקר מה שהרשעים עושים.

עד היום ירד וירד וירד וירד, גם בצניעות שזה מאוד 
ד חשוב, וגם בתפילות וכו' וכו'. הרבה ירדו. יש מאו

זוגות שפשוט מחליפים את הבגדים שלהם נכנסים 
למכוניות שלהם והולכים לעשות כייף ואף אחד לא 
יודע שהם חרדים, כי הם לא בלבוש חרדי והמון 
עושים את זה וזה רק דבר אחד, יש עוד הרבה 
דברים שהצעירים האלה אוהבים לעשות שזה 

שזה אסור. יש יהודים שהם בלי בעיות אסור, 
  מחללים שבת.

אהובים של הקב"ה תחזרו לאמת, , העם ישראל   
תחזרו לאמת, כי אם לא, אתם תעלמו לגמרי, לא 

אפילו חלק פיצי של הגוף שלכם, אתם  יישאר
תעלמו לגמרי עם כל הגוף והכל וגם העצמות, הכל 

יחיו  יעלם, אבל יהודי אמיתי, יהודים אמיתיים יחיו,
  ויגיעו לנצח נצחים עם הקב"ה. 

אתה יודע כל מה שכתבתי וזה מה . רב ש   
שיהודי אמיתי צריך להבין. יש הרבה יהודים 
ויהודיות, שהם כאילו יהודים, שלא רוצים להיות 

  בלחץ, להיות עם הקב"ה.
יש התדרדרות של נוער נוראית ואפשר פשוט 
לבכות כל היום וכל הדברים איומים שהורים 
נותנים לילדים לעשות. אבל יהיה סוף לזה, יהיה 

  סוף לזה.
  

עכשיו השביט יגיע ויהרוס חלק גדול של העולם 
הזה, של כדור הארץ. ויהיו הרבה אסונות טבע עד 

  שאדם יחשוב מה נשאר לו?
והקב"ה גם יביא חושך לעולם להרבה זמן, ואחר 
כך הוא יביא את האור, וכשהוא יביא את האור, 

מעם ישראל להתחיל לבנות את הבסיס הוא יבקש 
לבית המקדש האחרון וזה יעלה את היהודים, 
והיהודים ירגישו את הקשר החזק עם הקב"ה ועם 
תורתו. ומכאן עם ישראל יתחיל להיות העם היהודי 

הקב"ה לא יתן לרשעים לגמור את  כמו פעם.
  היהודים.

הרבה מכדור הארץ יחרב, אבל עם ישראל יחד    
יגיעו לנצח נצחים, כי הם יכלו עם כל עם הקב"ה 

הלב שלהם וכל המהות שלהם באמת לאהוב גם 
את הקב"ה, עם כל הלב שלהם והמהות שלהם גם 
ללמוד תורה. ללמוד תורה שעה אחרי שעה, בלי 

  להתעייף.
אוי אוי אוי, לצערי הרב כל כך הרבה יהודים פה    

בארץ הם לא יהודים, כי כל הזמן עושים חתונות 
בחורים שכנראה שהם יהודים עם גויות  בין

שמביאים אותן בכוונה לארץ, כדי שהארץ תתמלא 
מהות גויות, כי לא עושים יאל שייוולדובילדים גויים 

  גיור לפי התורה.
ויש לרשעים כל מיני תוכניות להפוך את ארץ    

אבל בסופו של דבר עם  ישראל לארץ של גויים.
מושלם. סוף סוף ישראל ישלוט. עם ישראל יהיה 

הקב"ה יביא לעולם יהודים שלמים, יהודים לגמרי 
  שלמים, גם הם גם נשים שלהם וגם ילדים שלהם.

אותנו כחלק ממנו, אבל יש כל  ייקחואז הקב"ה 
מיני יהודים שבכלל לא יגיעו לזה, שהם יהודים 

וכל  ויהודייהבאמת. אבל הקב"ה אוהב כל יהודי 
ישראל נהיה  ילדה וילד יהודים, ואנחנו עם

  מושלמים שלמים.
"אֲניִ מַאֲמִין ֶ/אֱמ1נהָ ְ&לֵמָה ְ/בִי-ת הַָ.ִ&יחַ וְ-ף עַל 
  ִ$י ֶ&5תְִמַהְמ8ֵַ עִם 7ָל זהֶ אֲח7ֶַה 46 ְ/כָל י4ם ֶ&5ב4ָא"

זה מה שצריך להיות הבסיס של יהודי של היום    
כו', שחי היום, ויהודי זה אם הוא נשוי עם ילדים ו

  המצב הזה יציל אותו ואת אשתו ואת הילדים שלו.
  אין עוד מלבדו.

ומי שלא לגמרי, אבל לגמרי לא עם הקב"ה ועם 
תורתו, אז אלה הם לא כלום, לא כלום, אפס! הם 

אפס!

  חושך ימי עשר חמשה לנו יהיו
  4/2/2021   א''תשפ שבט ב"כ גולדן בן

  (קטע מהמסר)
 יהיה גדול חלק. פעם כמו יראה לא הארץ וכדור

 יהיו בעולם מקומות הרבה. המים לפני מתחת
 של גדולים נתחים כולל, המים לפני מתחת

  .קשה מאוד, מאוד יהיה. קשה מאוד יהיה. ב"ארה
 שכולו לעולם נעלה המקדש מבית משם אבל   

 מי. לדאוג מה ישראל לעם אין – ישראל עם. טוב
 עם שלא מי, איתו יהיה ה"הקב – ה"הקב שעם
 לא גם בתשובה יחזור בהמשך אבל עכשיו ה"הקב
  .ומפחיד קשה לו יהיה רק לדאוג מה לו יהיה

 מפחיד יהיה וזה ייעלמו גדולות ערים בהתחלה   
, 100% יודע לא, חשמל לנו יהיה ולא יתכן, מאוד
 נשמח בסוף אבל. הדעת על מתקבל מאוד אבל

' ד. זהו. גדולה מאוד, רבה שמחה תהיה, מאוד
  .לנו יעזור

 יודע אני אבל, זה על לבכות רוצה אני לפעמים   
 אף על יוותר ולא יפסיד לא' ה - דבר של שבסופו

 בהר שהיה מי. אחד יהודי או אחת יהודית נשמה
 מי למעשה. ישרוד – ונשמע נעשה ואמר סיני

  .ה"בע לשרוד הפעם גם יצליח סיני בהר שהיה
 יודע לא אני. זה אחרי ונעלה ונעלה נעלה ואנו   

 כך הכל מהעולם נשכח ואנו. זה את לתאר איך
 מלא כך כל, רשעות מלא כך כל, עכשיו שקיים נורא

 זה – נורא משהו, קר בדם רצח מלא כך כל, קנאה
 עם נהיה ואנו יעלם זה – הגיע שזה כמו יעלם
  . ה"הקב

. לנו יעזור' ה. זה זהו, לנו יעזור השם. זה זהו   
 - לא אם כי' לה להתפלל חייבים. להתפלל צריכים

 להפחיד כדי זה את לכם אומר לא ואני ואבוי אוי אז
.  תשובה שתעשו כדי זה את לכם אומר אני, אתכם

  .וזהו לנו יעזור 'ה
  

  נפילתה של סוריה
  22-12-2024כא כסלו  תשפ"ה דניאל,  

  
  ?סוריה של נפילתה על אומר אתה מה דניאלש. 

 לנו שהיו אכזר אויב שנים משך הייתה סוריה
 ונפלם ה. הרוגים הרבה עם םאית קשות מלחמות

 אתה מה משמים ניסים בזה רואים הרבהו' ה ברוך
  ?אומר

. נס שזה ברור וזה מהשמים שזה בוודאידניאל: 
 לכלומניקים האזור של הרשעים מלהיותפכו ה הם
, זה את עשה ה"הקב כי קורה זה לנו. האזור של

 האויביםהקב"ה מראה לנו שאם אנחנו איתו אז כל 
לא היינו צריכים להילחם,  בעיות. שלנו יפלו בלי

נלחמו איתם ולנו לא  ארצות מיני מכל ייליםח
, הקב"ה עשה את זה כדי אבדההייתה אף 

 יכול הכל שהוא הגויםולכל  ישראל לעם להראות
 3ע"מ שתהיה רחוק הלא בעתיד. אחר מישהו ואין

 דברים נראה ואזה התחיל כברשהיא למעשה 
  .דבר כזה להיות שיכול חלמנו שלא מדהימים

אף  יישאר לא, רשעים יישארו לא - ברור ושיהיה   
 הוא אםזה לא משנה . ה"הקב נגדאחד שהוא 

, ימות, יעלם ה"הקב שנגד מי, גוי או יהודי כביכול
  .יהיה לא
 בטוחים הם, לגאולה מחכים אנשיםהרבה , באא   
הגאולה , השנה ראש עדאו  פסח עדהיא תגיע ש

 מתי גיעחשוב כך, הגאולה תל אפשר אי אבלתגיע 
 אחד דבר. אז עד תהיההיא  אומר לא זהתגיע וש

קשה מאד אבל  תהיה 3י מע"כ להגיד יכולכן  אני
, שולט מי העולם לכלהיא תראה ו ארוכה תהיהלא 
  . נקודה ותורתו ה"הקב ורק אך

 יורק ניוו לונדון פריזש אמר הפרנקפורטראבא: 
רשעים יעשו את שהאתה אמרת , 3במע" הרסוי

לפני שהכוכב מגיע כדי  3כל הבלגן בעולם עם מע"
להכניס את כל האנשים שלהם בלי בעיות 

 עָפָר 1בִמְח46ִת צֻרִים ִ/מְעָר4ת 1בָא1" לבונקרים
:" הָ>רֶץ לַעֲרץֹ ְ/ק1מ4 :א4ְנ4 1מֵהֲדַר' ה ַ$חַד מְִ$ניֵ

ללא  שיישארהם חושבים כי כל מי  )כא ב ישעיה(
הארץ לא יוכל לשרוד -הגנה על פני כדור

 -שכתבנו כמה פעמים  מוכ[ מהשפעות הכוכב
כאשר יעבור הכוכב ליד כדור הארץ הוא יסובב 

גלי וקיינוס אלחופי המעלות ויהיו  30אותו בכ 
ק"מ לתוך  200-כ שיכנסו מטר 100צונאמי בגובה 

בארה"ב  מהאוכלוסייה 90%-ומאחר ו היבשות
-גרים ליד החופים הם לא ישרדו, ובנוסף לזה כדור

 ומיליוניהארץ יעבור דרך הזנב של כוכב השביט 
מטאורים, חלקם ענקיים ייפלו על האדמה וישמידו 

ערים שלמות, ובנוסף לזה כוכב השביט שהוא 
7ִי הִ=הֵ ". הארץ-בעצם מיני שמש מחמם את כדור

ה45ַם ָ/א /עֵֹר 7ַַ(=1ר והְָי1 כָל זדִֵים וכְָל עֵֹ<ה רְִ&עָה 
אֲֶ&ר ?א יעֲַזבֹ  ה'קַ& ולְִהַט אתָֹם ה45ַם הַָ/א >מַר 

  (מלאכי ג יט)  לָהֶם &רֶֹ& ועְָנףָ:
כל הרי הגעש יתפרצו והאפר יכסה את העולם 

 חמש עלמא כל יתחשך כדין" יום 15ויהיה חושך 
 מתין יהון דישראל מעמא וסגיאין, יומין עשרה
 הנה כי) ב ס ישעיה( כתיב דא ועל, חשוכא בההוא
, הזוהר (ספר :"לאומים וערפל ארץ יכסה החשך
אבל כמו שאמרתם ארץ . ד)"ק' ב פרק שמות

כ"כ את ישראל תיהיה כמו תיבת נוח ולא נרגיש 
  אסונות הטבע העצומים האלה].

 תהיה ולא, כזה משהו ככה יהיה הז .כוןדניאל: נ
 כולם רק, זה מי זה מי מנצח מי זה אחרי שאלה

 אומרים איך יראו אז. בחיים שנשאר מי בהלם יהיו
 ב"ע' ז דף שמות פרשת, הקדוש בזוהר .הבוס מי

' עמ, ה חלק", מדבש מתוק" של במהדורה( והלאה
 בין. בארוכה המשיח התגלות סדר מתואר) ד"ס

 תבל יושבי כל לעיני מפחיד כוכב גילוי נזכר הדברים
 מן ילחם הזה הכוכב, המשיח גילוי שלפני בתקופה
 צורים במערות יתחבאו הרשעים, הרשעים נגד השמים

 מכן לאחר אך. המשיח יתגלה ואז, ינצלו ולא ובנקיקים
 עם יחד, המשיח נגד להילחם האומות מכל יתקבצו
 לעיני גבורתו את' ה את יראה ואז ישראל מבני פריצים

 זה, יום עשר חמשה כבידה אפילה תהיה, העולם כל
  ...והנורא הגדול' ה יום יהיה

דבר חשוב,  היא שהצניעות מסכימים שאלה: כולם
אבל מעלים כל מיני תירוצים למה מותר ללכת לא 

 אומר שלי כך, הרב לבושים צנוע, כגון: גם אחרות
  הפאה מכסה את השיער וכו'., שמותר

 נולד והוא ה"הקב של הוא העם ישראל דניאל: עם
בגלל השפעות של  מתקלקל הוא אבל, טהור

העולם, של כל אלה שלא חיים לפי התורה, 
היהודים מושפעים לרעה מהגויים וכל אלה 

  אצלם ... נמצאתשהצניעות לא 
נתן לנו  ה"כי הקב להבין צריכים אנחנו אבל   

 הז לפי הולכים לא ואם חוקים כדי להגיע לשלמות
 כמו מתלבשים לא לגמרי, אם עתיד אין אז לגמרי
 או טובות לא מחשבות לעורר לא כדי שצריך

עובדה,  וזו אבודים אנחנו אז טובה לא התנהגות
  אין כאן סימני שאלה.

שאנחנו מכירים  כמו העולם לסוף מגיעים אנחנו   
, וחשבון דין לתת נצטרך שכולנו לרגע ונגיע אותו

 דבר על לאיבוד שתלך יהודית שנשמה כולנו וחבל
  .הצניעות כמו ברור כך כל פשוט, כך כל
ישראל, גברים, נשים  עם כל את מברך אני   

 שהם הילדים גם את לברך צריכים הרב ולצערי
 שגם מבינים שלא ההורים של לשלטון מתחת
 עם כל את מברך אני צנועים. להיות צריכים ילדים

. באמת' ה רצון את לעשות ויתחילו שיבינו ישראל
 זמן הרבה ואין, ממש מלבדו עוד אין לשכוח לא

שכולם  חושב ואני 3מע" לכיוון הולכים אנחנו. כבר
צריכים להגיע לזה עם הגנה, עם ההרגשה 

 גם, זה את רוצה הוא ואם איתו לגמרי ה"שהקב
 אין.  לגמרי ותורתו ה"הקב עם להיות צריך הוא
  .זהו. מלבדו עוד
כך אז גם  לבושות אחרות שאם שחושבות ואלה   

 מתלבשים ברחוב אם משנה לא זה -להן מותר 
 לך שמותר אומר לא וזה לזה רגילים כי צנוע לא

 הולכים הרוב אם .להם מותר לא גם כך וזה ללכת
 אתה שגם אומר לא זה ברחוב ומכשילים אנשים

 מתלבשת אותך יראו אולי אם. זה את לעשות צריך
 הבן אם. לעשות צריכות הן מה יבינו אולי אז, צנוע
 זה שלו העבירות בגלל לגיהנם להגיע צריך אדם

לגיהנם, כשהיא  להגיע צריך יהודי שכל אומר לא
תגיע לגהינום היא תצעק "לא ידעתי, לא אמרו לי" 

 רצון את לעשות חייבים אבל זה לא יעזור לה. אנו
  . מזה פחות ולא בלבד' ה
 כאלה יש  -בסדר  זה אז שמותר אומר אם הרב או   

. שצריך כמו כ"כ לא הם אבל רבנים לעצמם שקוראים
 לא ומה בסדר מה להבין וגם לחשוב גם אנחנו צריכים

 בסדר מה מאד טוב באמת יודעים האנשים רוב בסדר,
 יודעים הם, לחשוב צריכים לא הם, לבד בסדר לא ומה
 את מי אין אם אבל לשאול עדיף. לא או בסדר זה אם

  . ותראו במראה לחשוב, תסתכלו צריכים זה אז לשאול
 כל קודם לגמרי, אסור זה -ובנושא הפאות הנוכריות    

נורא,   מושך זה כי לגמרי אסור וזה משיער הן הפאות
את האדם לעשות עבירות  למשוך הפאות עשויות כדי

  ונורא. איום ממש וזה



  המאמינים ליהודים טובה תהיה לא ב"ארה מעט עוד
  12/12/2024     כסלו  ה'תשפ"ה בנימין,  י"א

  
  ?בשמיים דניאל ואת אותך מחשיבים איך :שאלה

 מסכנים אנחנו. הזה לעולם אותנו שלח ה' :תשובה
 עשינו כבר, חזקים שאנחנו איה האמת ךא, כביכול

 לא אחד אף וניצלנו ולכן אחרא הסטרא נגד מלחמות
כ"כ  נראים לא שאנחנו אפילו. ב"ה, רע לנו לעשות יכול

 הגענו. מאוד חכמים מאוד אנחנו באמת אבל, חכמים
 הם, שכל בכלל אין אדם עכשיו לבני, דוגמה להיות לפה

 הרוב. שכל בכלל להם שאין, אדם בני של למצב הגיעו
 וכמו כמוני אנשים רק. בזה לעמוד יוכלו לא הם. ייעלמו
  .לשרוד נוכל דניאל

  ?בשמיים ממכם שציפו ממה הצלחתם ש. האם
 אנחנו. אמת זו עכשיו אומר שאני מה .גמרנו לא ת. עוד
 שנשלחנו תבינו. ה' בעזרת האמת את להעביר נמשיך

 היהודים רוב של שכלה לתוך ממש, להיכנס ממש לפה
  .תשובה ולעשות
  ?גאולה של סימן זה, בסוריה שקורה ש. מה
 הרשעים. גאולה של סימן לא זה בסוריה שקורה ת. מה

, ישראל לעם טובה הרגשה לתת כדי זה עשו את
  .יותר עוד אותם להרדים

  !!!שקר שקר שקר הכל זה, לכולם אוי   
 יתההי תורה שמחתהמלחמה הזו שהתחילה ב כל

 כזה שעשו, ומעבר מעל חוצפנים ,ליהודים רע לעשות
 מקנא לא אני. להם אוי?! אפשר איך?! בשבת. דבר
 כמו יהודים לא הם, הזו למסיבה שהלכו אלה וכל. בהם

 אפשר איך!!! בחג?! ובחג?! בשבת. יהודי להיות שצריך
  ?!כזה דבר לעשות
  '?וכו חיסונים, הריסוסים בעניין מה :שאלה

 קורה שזה מודעים ולא לדעת רוצים לא אנשים :תשובה
  .אותנו להפיל כדי זה וכל

 אנשים להמון מגיעים לא המסרים? לעשות מה :שאלה
 שאתם כמו האמת את מדברים ולא, מדברים ולא

  .מדברים האוטיסטים שאתם כמו, מדברים
, לחלק חשוב הכי זה, ולהפיץ להדפיס צריכים :תשובה
, לדבר צריכים הטלפון בקו וגם לזה מחכים אנשים
 רבה תודה להגיד רוצה אני .ומחכים מקשיבים אנשים

 לכם מציע ואני כמוכם טובים כך כל יהודים שיש, ה"לקב
 את ולהגיד, הזה בעולם שיש הרשעים לכל לב לשים לא

 לא הם אם באוויר שמיניות לעשות יכולים הם, האמת
 קולטים לא, מבינים לא עוד היהודים .זה את אוהבים

, ליהודים הטוב תהיה לא ב"ארה מעט שעוד, זה את
  .ה"בקב שמאמינים ליהודים במיוחד

  
  מהמציאות לגמרי ייעלמוכל הרשעים 

  22/12/2024     ה"תשפ כסלו' כאגולדן,   בן
 מחכים אתם, העולם בכל היהודים, ישראל עם   

 רוצה ואני ייגמרו עכשיו ושעוברים שעברנו שהמלחמות
 הרבה יהיה, חושבים שאתם כמו לא שזה, לכם להגיד

 יחסית קטן עם אנחנו .חולמים שאתם ממה קשה יותר
 ואפילו. הגויים רוב, נגדנו העולם כל וכמעט, העולם מול
  .בעדינו לגמרי לא עדיין הם, נגדנו לא שהם גוים יש אם
 אמיתיים היהודים שכל, שכולנו השלמה הגאולה   

 לעבור עוד עלינו, הקרוב בעתיד תהיה לא, לה מחכים
 באמת שאנחנו, ה"להקב להוכיח כדי מבחנים הרבה

  .הסוף עד תורתו ועם איתו
 מילים אפילו שאין, ונורא איום משהו הייתה 2ע"מ   

 על שם שהתגלתה לגויים שהייתה השנאה את לתאר
 הכי בדרך שלהם האכזריות את הפגינו הם, היהודים

 שנאה את הראו הם, כן. בכלל רגש בלי אכזריות, קשה
 רק, מצב באותו אנחנו ועכשיו. יהודים כלפי להם שיש
  .גרוע יותר

 אבל. עולמית יותר או פחות מלחמה הייתה 2ע"מ   
 אנחנו שהפעם רק. ממש עולמית 3ע"מ תהיה עכשיו
 את גם הזה העולם על מוריד עצמו ה"הקב איך נראה

 למחוק כדי, שקיימים ואימתניים חזקים הכי הכוחות
 לכדור ישלח ה"הקב .שקיימים הרשעים כל את לגמרי
. הזה בעולם נראו לא שעוד כאלה טבע אסונות הארץ

 שהם כמה או גרים הם היכן משנה לא, הרשעים כל
  .מהמציאות לגמרי ייעלמו הם, בבונקרים מתחבאים

 שנשארו האמיתיים היהודים כל את ייקח ה"הקב   
 לארץ אותם ויביא, הסוף עד ולתורתו ה"להקב נאמנים
 ויוציא. בעולם נמצאים שהם איפה משנה לא, ישראל
 ששונאים הגויים כל את, הרשעים כל את מהארץ

 כיהודים מתנהגים שלא היהודים כל ואת. אותנו
 ה"בהקב וביטחון אמונה שום להם ושאין אמיתיים
 משה לתורת אהבה טיפת אפילו להם ושאין, ובתורתו

 לכלוך, גופני, רגשי מלוכלך בעולם להשתולל רוצים ורק
 הכל את כמעט שקלקל, לגמרי התורה שנגד אנושי

  .בעולמנו
 וציםרו הרשעים עם יחד םשה יהודים הכביכול וגם

 ייעלמו, לרשעיםוזה שליטה גדולה  הגוייםכמו  לחיות
  . הרשעים עם יחד
 ונשארים הזה הלכלוך נגד מעמד שמחזיקים ואלה   

 יהודים כמה יודע לא אני .ישרדו ותורתו ה"הקב עם
  .נצחים נצח ויקבלו יגיעו

 שרוב, האמת את להגיד ה"מהקב רשות קיבלתי אני   
 שהם היהודים ורק לתמיד תיעלם העולם אוכלוסיית

  .ישרדו ותורתו ה"הקב עם באמת
 נושא לא זה, הטובים הגויים על עכשיו מדבר לא אני   

 "ילא יחזרו האמיתיים היהודים אבל, בזה להיכנס שעליי
 קרוב יותר, טוב יותר ועוד שפעם כמו שוב תיבנה "יוא

 הבסיס את יבנה מ"יע, שלב ובאיזה. ה"קבל, לאמת
 ובית מהשמיים יוריד שה' השלישי המקדש לבית

  .שלו הבסיס המקום על וינחת בשלמות יגיע המקדש
 לגמרי ה"בהקב שמאמינים האמיתיים היהודים רק   

 לבית להיכנס יוכלו הם רק, אותו ואוהבים שאלות ללא
 עם יתפלל אחד כל, ילדים וגם נשים, גברים, המקדש

 ויקריבו עברו שהם הצרות כל על דמעות הרבה
 עוד אחד שאף, שמחה יקבלו הם, זה ואחרי. קורבנות

 שלהם ומהדמעות. כן לפני כזו שמחה(הרגיש)  הוחו לא
, משם וכשיצאו, ריקודים, שמחה, לחיוכים ויעברו יגיעו

 האמת עם לגמרי שיהיה עולם, אחר עולם יהיה זה
 האמיתי ישראל עם שלב ובאיזה. ותורתו ה"הקב היאש

  .נצחים לנצח, עצמו ה"הקב של חלק יהיה
 יהודים כמה ברור לא. ימותו יהודים מאוד הרבה   

 להגיע קשה מדי יהיה עצמם היהודים לרוב כי, יישארו
 ובתורתו ה"בהקב ואהבה וביטחון אמונה של לרמה

  .שיש חשובים הכי ובדברים
 היו הם כי, ההיסטוריה כל במשך סבלו היהודים   

 שתביא, ה"לקב קירבה של רוחנית לרמה להגיע צריכים
   .עולם בורא עם נצחים לנצח אותם

 העתיד את רוציםלא  יהודים הרבה כנראה יחסית   
 רחמנות ולבקש הלב כל עם להתפלל צריכים לכן, הזה
 .ישתנה הכל ואז שנהיה רוצה ה"שהקב כמו להיות וכוח

 טוב להם יהיה, ברצינות דבריי את שלוקחים ואלה
, שאמרתי מה כל את ברצינות לעשות ויתחילו ומצויין

 ישראל שעם הרגע וכשיגיע שלהם המהות כל עם אבל
 נהיה שכולנו להתפלל עלינו, עצמו את להוכיח יצטרך

 .נצחים לנצח ה"הקב עם שיהיו וצדקניות הצדיקים בין
 יתפרק שלב שבאיזה, הארץ בכדור יישארו השאר
 רק ולא ה"להקב שייך לגמרי העולם .לגמרי ויעלם

  .ה"להקב שייך הכל, הכל אלא, העולם
 לעבוד צריכים י"עמ. י"בעמ בחרו משמיים סתם לא   
 העולם של השטויות מעל להיות כדי שלהם נשמה על

 לבן ואין מלבדו עוד אין שבאמת להבין וצריכים, הזה
 אז לגאולה קרובנגיע כו, בחירה חופש למעשה אדם

 עם שבאמת לאלה לגמרייעלם  הזה הבחירה חופש
  !בתשובה לחזור אפשרות תהיה לא שארל .ה"הקב

, שלם להיות האדם את ברא הוא, אכזרי לא ה"הקב   
 הרצון שלו בגלל רק זה "וח לזה מגיע לא האדם ואם

 כמו שלם להיות חומר לא הוא ואז, שאסור ממה להנות
  .מהתחלה לעשות התכוון ה"שהקב

 אפשרות להם נתן 'ה אבל שלמים היו לא וחוה אדם   
 ה"הקב, הגלגולים כלו הזמן כל ובמשך .עצמם את לתקן

 שיגיעו עד ושוב שוב ןאות תקןמו שלו היצירות את קחול
, האדם ואת העולם את ברא ה"הקבלכן , לשלמות
  .היהודים את במיוחד

 שאנחנו כמו םהעול לסוף מגיעים שאנחנו ברגע   
 השלמים היהודים את יש ה"לקב, אותו מכירים

 את יקבל ה"הקב, ה"מהקב חלק להיות שמוכנים
 לא ביצורים צורך יותר יהיה ולא, השלמים האנשים
 העומק את, היופי את, כולם את מקלקלים שרק שלמים

 מתחיל ה"הקב. האמיתי הזה העולם של העתיד ואת
  .מושלם יהיה זה הפעםאבל  הבריאה את שוב
  

  שנתת בי טהורה היא..." "אלקי, נשמה
  30-1-2-25בנימין,  א' שבט ה'תשפ"ה    

  
 היום ראינו. באמת טוב ערב שיהיה הלואי, טוב ערב   
. ונורא איום פשוט זה ,מהחטופים חלק מחזירים איך
. ים  מעטרק  והחזירו"כ הרבה מחבלים כ ונחזרה
, אבל יש מה לעשות -אין מה לעשות שחושבים שים אנ

. בידיים עצמנו את לקחת חייבים ישראל עם אנחנו
 חייבים ,יהודי להיות זה מה ויותר יותר ללמוד להתחיל
 כך כל אנחנו ולמה ה"הקב זה מי ויותר יותר ללמוד
? לו חשובים אנחנו כך כל למה, ישראל עם. לו חשובים
  .מבינים לא, יודעים לא לרוב

  ? זה על להעמיק קצת אפשרבנימין,  ש.

 ברא ה"הקב כי – לו חשובים כך כל אנחנו למהבנימין: 
 הכי שאנחנו בטוח היה והוא, אותנו יצר הוא, אותנו

 אדם הבן בתוך שקר הרבה שי היום אבל, אמיתיים
 אנחנו איך ללמוד צריכים ואנחנו, הרגיל הפשוט היהודי
 של חלק להיות צריכים לא אנחנו. באמת להיות צריכים
 אנחנו, הגויםתנהג כמו לה צריכים לא אנחנו, הגוים
 לדעת צריכים אנחנו, ותורתו ה"הקב עם להיות צריכים
 שקיימים צדיקים ספריב ללמוד, משה תורת ללמוד

מקובל  אלול, במסילת ישריםקיצור שולחן ערוך, (
קביעת לימוד  .יונה לרבינו תשובה שערי בספרללמוד 

  וכו'). משנה סדרי ששהיומי בתנ"ך, שיעור הדף היומי, 
 שכתובכמו  חיים לחיות. ותורתו ה"הקב של חלקהיות ל

 שמם יימח מהגוים מאמצים שאנחנו דברים ולא בתורה
  .וזכרם

 כי ,היהודים את שונאים הגוים רוב, ברור לכם שיהיה   
 שבאו האמיתיים אדםה בני הם שהיהודים יודעים הם

 להאמין רוצים לא הם. נצחים לנצח להיות הזה לעולם
 אבל. היהודי של לרמה להגיע מסוגלים לא הם כי בזה

 הם. נמוכים לרוב, כולם לא, לרוב, הוא היום של היהודי
. כלל בדרך יהודי להיות זה מה מבינים לא הם, נמוכים
 הכי הזה הדבר את יופי איזה עומק איזה יודעים לא הם
 של המילים את ולהרגיש סידור עם להתפלל. יפה
 זה ,מבינים לא ,יודעים לאהם , זה של היופי, ה"הקב
  ...ולבכות ולבכות לשבת זה ,אליהם שייך לא
 את להבין אולי שיכוליםמעטים  הגוים בין יש   

 את להרגיש יכול אמיתי יהודי רק. לא הרוב, התפילות
. היהודי של התפילה של העומק את, התפילה את, זה
? בוכה הוא למהו? מתפלל כשהוא בוכה יהודי איך
להתפלל, לא  רוצים לא לרוב היום אבל? זה עומק ואיזה

 לא זה. כיף ועוד כיף כיף כיף רוצים רק, לבכותרוצים 
  .ונעלם לשנייה זה, כלום זהמה זה כיף? . הושו

 שאף העולם מלחמת לפני עומדים אנחנו ישראל עם   
נחנו א אם כלוםנו ל יעזור לאו מקודם הייתה לא פעם
 הילדים את מיד לחנך חייבים אנחנו. ה"הקב עם לא
 איזה, אמיתי יהודי להיות זה מה שירגישו, שיבינו, שלנו
. זה את ללמוד חייבים אנחנו. זה אמת איזה, זה יופי

 מה, יהודי להיות זה מה מבפנים ללמוד חייבים אנחנו
 של חלק נהיה בסוף. ה"הקב של חלק להיות זה
  .ה"הקב

 יהיה לא זה שצריכים מה עושים לא אנחנו אם אבל   
. להיות ה"הקב עםבאמת  אנחנו אם רק. ו"ח בשבילנו
 חלק להיות זה. מהנאה יותר, הנאה זו ה"הקב של חלק
 שבאמת ממי טוב יותר במצב להיות יכול מי, ה"הקב של
 זה מה שמבינים אנשים רק זה אבל? ה"הקב של חלק
 חלק להיות זה מה ולהבין. ה"הקב של חלק להיות אומר
 עם של העתיד של חלק להיות, עצמה התורה של

  .ל השלמות, של הנצח, שהיופי של, ישראל
 עם, התורה, ותורתו ה"הקב זה יופי – יופיזה  מה   

חייב להגיע  יהודיכל , ו'בה הבטחוןו האמונה ,ישראל
. יותר זה את להסביר איך יודע לא, לזה מילים אין לזה.
 לא, ויודעים אק'צ יק'צ לומדיםש קטן דבר איזה לא זה
 להיות נצח לנו נותן, חיים לנו שנותן דבר זה, אבא לא
. כלום מבין לא, זה את מבין שלא מי. הנצח של חלק
  .זהו .איתו להיות צריכים אנחנו אבל, אתנו ה"הקב
 בי שנתת נשמה"אלקי,  :בתפילת השחרש. 

 חלקהיא  שבתוכנו הנשמה כלומרטהורה היא..." 
  . ה"מהקב חלק אנחנו היום כבר כלומר, ה"מהקב

 חלק להיות צריכים שהם הבעיה, נכוןבנימין: 
 אמונה אין הרבהל כי, לא הם אבל ה"מהקב
 לרוב לא והם אבל, שכן אנשים יש. אמיתית
  .אחרים דברים עם עסוקים

 של, פרנסה של בעיות הרבה "ככ היום ישש. 
 כיוונים מיני מכל ומיסים ילדיםגידול  של ,בריאות

  . מבולבלים שאנשים עד
 עם עסוקים אנשים המון, בדיוק לא זהבנימין: 
 ותראה ברחוב תסתכל. אסון זה אסון וזה, שטויות
  ?קונים מה

אורח: יש לידינו חנות רק עם שוקולדים, ממתקים 
  ואלכוהול ויש לו פרנסה בשפע...

בנימין: זו אחת הבעיות שלנו שאנחנו מעדיפים 
אוכל משמין שגורם לנו מחלות ולא מפחדים מזה, 
אנחנו פשוט רוצים את זה  כי הטעם עושה לנו 
  .הרגשה טובה אבל זה לא טוב וזה הורס אותנו

הקב"ה ברא את האדם להיות טוב, להיות עדין,    
אין בכל  להיות רגיש, להיות עם הקב"ה כל הזמן,

העולם אנשים יותר טובים, יותר טהורים 
מהיהודים אבל הרבה יהודים התקלקלו וזה 
משפיע על כולם. תסתכלו על הדור הזה, אוי לנו, 

, אנשים לא רוצים יישארואני חושש שהרבה לא 
זו האמת.לשמוע אבל 



   !בנו לפגועיכולים  הערבים -עבירות  עושים כשאנחנו
    7/1/2025תשפ"ה      טבת ז'  מנחם,

 בעולם פה תיקון לנו שיש להבין אנחנו צריכים   
 בשביל ולא לתקן בשביל הזה לעולם הגענו, הזה
 היא או שהוא קשה דבר וכל. אחר דבר שום

 העתיד בשביל להם עוזר זה, לעבור צריכים
 עם כל כי, היהודים על רק מדבר אני. שלהם
לשכוח  לא אבל. חשובות מאד נשמות הם ישראל
 בזה נעמוד אם – עכשיו עוברים שאנחנו כי מה
 זה, מאד גדול דבר וזה! הכל נתקן את אז, באמת
 תשתמשו אם אבל, עוברים שאנחנו מה מאד קשה
 גדול מאד יהיה העתיד שלנו אז חוובכ בשכל
נעבור  אם, שאנחנו עוברים מה כל. עבורנו וחשוב
  . נצח לנו יש אז, כגיבורים זה את
 רוצה הוא מה בשבילכם מיוחד מסר נותן ה"הקב   

 המסר את לקבל עדין מוכנים אנחנו לא ואם, מכם
 אין עכשיו. רחמים לבקש, להתפלל צריכים אז

 העולם שמלחמת יודע העולם כל, זמן הרבה
 מדברים שאנחנו המלחמה. בסכנה וכולנו בפתח
 וגם. עולם מלחמת תהיה וזאת, מתחילה רק עליה

 היהודים לרוב, לרוב. כולם לא, יסבלו היהודים
 או, שצריך כמו ה"הקב עם קשר להם אין היום

 לילדים נותנים הורים. קשר להם אין שבכלל
 ללמד לנסות בלי, סוף בלי לאיבוד ללכת שלהם
 את לעשות ולא, נכונים דברים לעשות אותם

 ישתנו שהילדים אומר לא זה. האסורים הדברים
 שתים כמו חשבון יעשו שהם סיכוי יש אבל, מיד
 ככה. הנכונה התשובה וזו, ארבע זה שתים ועוד
  . השקר ומה האמת מה בסוף יבינו הם
. ההורים אל להתחצף לילדים אסור, דבר ועוד   
, שיבינו בעדינות להם תענו, קורה זה ואם

. שלהם בראש' ה עם ושיצאו, טוב שיקשיבו
 גם, אליכם יפה לא לדבר להם לתת לא? מבינים

, משפחה – בשקט להם לומר. ולסבתות לסבים לא
 יגידו הם אם גם. משנה לא, איתם לריב לא, אחים
, אחד דבר להם תאמרו רק, טובים לא דברים
 יגיע כי. להם שיעזור ה"מהקב מבקשים שאתם
 את שמבינים או –' אמצע' שאין, יבינו שכולם זמן

 הקדושה מכל שיורדים או, אותה ומקיימים האמת
 מדויקים מאד מאד להיות עליכם. ו"ח לגמרי

  . שלכם והטהרה הקדושה בשמירת
 הכי בשלב. להיות עומד מה להסביר רוצה אני  

, החטופים שהם אלה על שוק נקבל אנחנו קרוב
 זה, מהחטופים יחזירו שהרשעים מה את כשנראה
 יהיה ישראל עם, הזה למצב בנוסף. שוק לנו יעשה
 עושים מה להבין יוכלו לא הם כי, מבולבל מאד
 דברים עושים הם איך יבינו לא הרשעים וגם. ולמה
 מה את יראו הם. ולאחרים ליהודים מאד רעים
 מהשבי יצאו כשהשבויים, שבשבי לאלה עשו שהם

 מהשבויים אחד לכל שיש הסיפורים את וישמיעו
 מה על היהודים של ההבנה את ישנה זה, להגיד
. זמן הרבה כך כל שלהם בידיים להיות אומר זה
 ולעם, החטופים של המראה על בכיות הרבה ויהיו

. זה את לעכל, להכיל, לקבל קשה יהיה ישראל
 לבכות, זה על לבכות אמיתית מאד סיבה ויהיה
 גרועות הכי חיות של' עבודה' פשוט זה! ולבכות
 יכולים גוים שאפילו להאמין קשה יהיה. שיש

 עוד יעשו וכנראה, כבר עשו שהם מה את לעשות
  . אופן בכל לעשות יבקשו, בעתיד

 צריכים היינו! אשמים אנחנו ישראל עם אבל   
 אפילו, השבויים את ולהוציא מההתחלה להיכנס
 לא עדין זה, ישראל מעם קרבנות גובה היה שזה
 עם. שם עוברים שהשבויים מה כמו דבר אותו

 שלכם האחים בשביל חזק תתפללו ישראל
 עם של העבירות שבגלל טוב ותבינו, היהודים
 עם של העבירות בגלל! כן. קרה זה כל ישראל
 עם. מהדרך ירד בארץ ישראל עם. קרה זה ישראל
 לפני אמיתיים כיהודים התנהגו לא בארץ ישראל
 ובכלל, יהודי להיות זה מה שכחו הם. קרה זה שכל
 הלא היהודים. הזאת המדינה את לנו יש למה

 בלתי מצב וזה, הזה למצב גרמו הם מאמינים
 דברים עשו הם אבל, יהודים גם שהם נכון. נסבל

 לגמרי שכחו! יהודים שהם שכחו! לגמרי אסורים
  . קרה זה, זה ובגלל! יהודים שהם

 ולמה, זה את בצעו, זה את עשו שהרשעים נכון   
 ולמה! זה את לעשות רשות להם הייתה כי –

 שעם בגלל, העבירות בגלל ?רשות להם הייתה
 אפשר שאי, נסבלות בלתי עבירות עשו ישראל
 שברחו כך על. העבירות כל את ולעכל לבלוע
 שמשהו כלום הרגישו לא וגם, ומתורתו ה"מהקב

!!! בשבת. שבת באותה אז שעשו מה, בסדר לא
 מגעילים הכי כגוים מתנהגים שיהודים יתכן איך
 ולא, זה על מדברים ולא!! מצפון בלי! מצפון בלי

 כמו כך כל ירד ישראל שעם זה על לדבר רוצים
 יעלם ולא יעבור לא זה אבל. מסיבה באותה שהיה
 להתנהג להמשיך יכול לא ישראל עם כי, בשקט
  ! לגמרי אסור זה. ככה

 יודעים, הידועות העבירות את שעשו והיהודים   
 אבל, אסורים אלה שדברים יודע יהודי וכל. זה את
 ה"מהקב צחוק ועושים, אסור שזה לדעת רוצים לא

 בגלל, זה על בחייהם שילמו והרבה. ומתורתו
. כאלה דברים עושה לא חיה שאפילו ההתנהגות

 ולכן. מסוכן מאד זה כי, החיים עם משלמים ולכן
 כשאנחנו, תבינו. כן גם אותנו רוצחים ערבים
! בנו לפגוע רשות מקבלים ערביםה, עבירות עושים
  ! האמת זאת, זה את תבינו

 הרבה כך כל אחרי חייבים ישראל עם ואנחנו   
 עושים שאנחנו ה"לקב להראות, שעברנו סבל

 אפשר אז רק! תשובה עושים! בהמונינו תשובה
 לשחרר נזכה וגם, בגדול ישועות לראות להתחיל

 היו מהחטופים מאד הרבה לצערי. החטופים את
! בושות בלי הזאת במסיבה, הזה בדבר מעורבים

. מבין לא אני? זה את עשו הם איך!! בושות בלי
? לגוים מתאימה שלא, נמוכה כזאת לרמה לרדת
. מקום בכל היום נמצא שהשקר, כבר מבינים אתם
 לא בעצמם שהם, אנשים מיני לכל להאמין אין לכן

 אין בפרט. שלהם החיים בדרך, עצמם עם שלימים
 המצות ונגד התורה נגד שהולכים לאנשים להאמין

  . להם להאמין שאין, הטובים והמעשים
 לעם לעזור חייבים, שתדעו רק, ואחיותיי אחי   

 עכשיו. האמת אל ולהגיע מהשקר לצאת ישראל
 מדינת. קשים הכי הכי לזמנים נכנסים אנחנו
 שהאמריקאים מה זה, תתפרק כמדינה ישראל
 יש. בתוכנו כאן אנשים להם יש. לעשות רוצים
 לגוים לעזור שמוכנים, יהודים כביכול שהם כאלה

 יהיו כולם אז. להם עוזרים וכבר, פה להשתלט
 הם, גדולים הכי המסכנים שיהיה ומי. מסכנים
  . ה"קבל ולא הגוים של בכיוון שהולכים אלה
 אל אבל ,מפחיד מצב שיהיה אפילו! תפחדו אל

 אומר ואני, שיהיה למה אתכם מכין אני! תפחדו
, מפחיד יהיה שזה אפילו, תפחדו אל – ברור לכם
 היא שלכם הבעיה אבל. אתכם' ה תפחדו אל אבל

  '. ה עם תמיד לא שאתם –
 ותמיד! הסוף עד איתו להיות זה' ה עם להיות   

 שצריך, מזכיר אני ושוב. אתכם ה"שהקב תזכרו
  !תפחדו ואל, ישראל עם את להציל לעזור

 את גם, בעבר שהיה מה את לתקן צריכים מ"יע   
. שלנו החטאים את וגם, הראשון אדם של החטא
, שלנו העבירות על תשובה שנעשה אחרי ואז

 את אבל. טוב כך כל שיהיה העתיד אל נתקדם
 אפשר אז ורק! הלב כל עם לעשות צריך התשובה

  . ולנצח הערבים עם המלחמה את להמשיך יהיה
 תעזרו, צדיקים אתם אם אפילו, לכולם מציע ואני   
. שאפשר כמה עד שלכם התפילות עם ישראל לעם
 ואז! הכבוד כיסא עד יגיעו האלה שהתפילות וצריך
 הערבים כל את ויעניש, לטובתנו הכל את יהפוך' ה

 ומקנאים אותנו ששונאים הגוים כל ואת, הרשעים
 חייב ישראל עם אבל. אותנו ישמור גם' ה ואז. בנו
 לנצח הסוף עד נאמן ולהישאר להיות, לשכוח לא
, ישראל עם את אותנו ברא ה"הקב כי. ה"הקב אל

. ממנו חלק להיות נוכל מסוים שבשלב בשביל
  . שלמים להיות צריכים אנחנו זה ובשביל

 כדי אשתו ואת הראשון אדם את ברא ה"הקב   
. שלו חלק להיות אומרת זאת, שלמים להיות

 זרק כמעט' וה, הצליחה לא הזו היצירה ובהתחלה
 לדור שמדור החליט' ה דבר של בסופו אבל. אותם
 הוא ישראל עם י"וע, ברא שהוא מה את יפרק הוא
 ישראל עם שכל עד, חלק ועוד חלק פעם כל יתקן
 מאד אנחנו עכשיו. השלימות אל סוף סוף יגיע

 וזה. האחרון השלב בעצם שזה, הסוף אל קרובים
 תשובה לעשות צריכים ויהודייה יהודי שכל שלב
 את וגם. זה אחרי אפשרות תהיה לא כי, מלאה
 כדי, שצריך כמו אותם לחנך צריכים שלנו הילדים
 תורת לפי החיים, אמיתיים יהודים להיות שיוכלו
 כשכל, סיני בהר ה"מהקב אותה קבל ומשה. משה
  . סיני בהר התורה את קבל ישראל עם
 מאד במצב אנחנו! זמן הרבה אין ישראל עם   

 מ"יע. זמן הרבה אין, זמן לבזבז ואסור, קשה
, הראשון החטא מאז ירוד רוחני במצב אנחנו
 לנו יתן' ה. בתשובה לחזור עכשיו חייבים ואנחנו

 גם, מלאה בתשובה לחזור כדי מאד קצר זמן עוד
 להגיע עצמנו את להכין כדי בנשמה וגם בגוף

  !מלבדו עוד אין. ה"הקב של כחלק לנצח שלמים
  

  בגללנו בוכה ה"הקב
  ה"תשפ שבט' יבגולדן,   בן
 לכל שלום"י ובחו"ל, בא היהודים לכל שלום   

 גם ושלום .ובתורתו ה"בקב המאמינים היהודים
  .אמיתי יהודיחיים כמו  חייםשלא  ליהודים

 אחד ל-א יש :לכולם להזכיר רק רוצה אני   
 יכול הוא רק, אותנו להציל יכול הוא ורק ב"ההק

 ולהביא באמת מאמינים שלא היהודיםאת  להרים
  .ותורתו ה"הקבהיא ש האמיתית לאמת אותם

 ולהביא אותנו להציל שיכול דבר שום קיים לא   
 יכול ותורתו ה"הקב רק, האמיתית לאמת אותנו
 היהודים את להרים, עדינה הכי בצורה להרים

שהיא הקב"ה  לאמת אותם ולהביא אמיתייםה
 רוצים שלא יהודים הרבה יש כ"כ אבל. ותורתו
 מעדיפיםה יהודים יש. אותם מעניין לא וזה להאמין
 עם של חלק להיות לא ובכלל הגויים עם להיות
עמ"י  שרוב 2ע"מ לפני כבר כזה מצב והיה. ישראל
 צעירים גברים נשים,, בפרהסיה שבת מחללי היו

  .שבת לחלל בושה שום הרגישו וזקנים וילדים שלא
 סוף בלי ויש מצב באותו אנחנו היום כי !לנו אוי   

 הבוש בלי שבת מחללים, כיהודים שנולדו יהודים
 כולם לפני פשוט גרועים יותר הרבה דברים ועושים

להראות  בושה להם אין ובכלל, ובחג בשבת גם
, לעשות רוצים שהם מהו עושים שהםמה  לכולם
 הקדוש הזמן שזה, שבת לחלל בעיה להם אין

  .אמיתי יהודי כל עבור ביותר
 כל ?איתך יהיה מה, ישראל עם, ישראל עם יהו   

, ישראל עם .שבת מחללים ביהודים מלא העולם
 עונש שיהיה מבינים לא אתם ?יהיה מה? יהיה מה
 הילדים את יקלקל שזה מבינים לא אתם ?ענק

בגלל העברות  בוכה ה"הקב ,ישראל עם ?שלכם
  .שבת מחלל בושות בלי םשיהודישלנו, בגלל 

 את להמשיך זמן הרבה עוד יתן לא ה"הקב   
 יתן לא ה"שהקב זמן יגיע. הזאת האיומה העבירה
 שהם וזה, אחרים ליהודים רע לעשות ליהודים
 שיש לחשוב בלי לעשות רוצים שהם מה עושים
 של ימים לנו שמביא משהו או טוב יום או שבת
? בזה ולזלזל, חשובה קירבה, ה"להקב קירבה
  .בזה שמזלזלים יהודים הרבה יש? בזה לזלזל

, הוא בוכה בגלל שהוא בגללנו בוכה ה"הקב   
צריך לתקן אותנו בצורה כואבת כמו אבא שנותן 

  סטירה לילד השובב שלא שומע בקולו.
 כמה? איתנו יהיה מה? יהיה מה! ישראל עם אוי   

 ממש אבל, אסורים דברים בכוונה עושים יהודים
 אבל. ומתורתו ה"מהקב צחוק לעשות כדי, אסורים
 והוא, זמן הרבה עוד להימשך לזה יתן לא ה"הקב
 ויהודייה יהודי שכל ידאג הוא, ה"הקב יכול כל

 יוכלו לא' וכו חגים השבת נגד הולכים שבכוונה
 שימשיכו, להיות יכול לא זה, להתקיים להמשיך
  .להיות יכול לא, וחגים שבת לחלל בכוונה

 שעם, רחוק הלא לעתיד אותנו מכין ה"הקב   
 לא הם ואם קשים מבחנים לעבור יצטרך ישראל
  .עתיד בכלל להם יהיה לא אז, זה את עוברים

 מאוד מאוד שמשתדל האמיתימ"י עועבור    
  מוכן. העדן גן - ה"והקב משה לתורת קרוב להיות

 לא בעתיד יישארו יהודים כמה יודע לא אני   
  אמיתייםה יהודיםכי ה בטוח יודע אני אבל, רחוק

 הכוחות בכל ורוצים ותורתו ה"הקב את שאוהבים
 לא הם, יציל 'ה אותם, ה"מהקב חלק להיות שלהם
 הם כי נצחים לנצח לחיות ימשיכו הם, ימותו
 מלבדו עוד שאין יודעים הם, אמיתיים יהודים
 לחשוב בלי תמיד לעשות וצריכים ותורתו ב"ההק
  .ה'  רצון את אחת פעם

 את ששומר האמיתי ישראל עם רק ,ישראל עם   
 גם, האימהות גם, שלהם הילדים, המצוות כל

 בכל משתדלים סבתות וגם סבים גם, אבות
 להיות ורוצים 'ה רצון את לעשות תמיד הכוחות
 כאלה יהודים עם, תורתו ושל ה"הקב של חלק
 יופיו כל עם המקדש בית את שוב יבנה "ההקב
 וקדוש גדול משהו להיות ישוב ישראל ועם. ועומקו
  .מלבדו עוד אין  .תתכוננו  .תתכוננו  !ונצחי
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